
Fünkešnica
Glasilo Občine Veržej ≈ leto IX ≈ št. 2 ≈ junij 2016

OBČINA VERŽEJ  
JE PRAZNOVALA  
17. OBČINSKI PRAZNIK

VABLJENI NA  
MIHOLOV SEJEM 
25. SEPTEMBRA 2016

UTRINKI DOGAJANJ  
NA BIOBLITZU 
24 UR Z REKO MURO



UTRIP OBČINE

2  Fünkešnica ≈ junij 2016

issn c506-905x. uredniški odbor Ivan Kuhar (glavni in odgovorni urednik), Bojan Ferenc (namestnik urednika), Alenka Belec, Damjana Ferenc, 
Vito Šadl, Mateja Žalik Rus. foto naslovnice Sara Vinkovič. lektoriranje Ivan Kuhar. oblikovanje in prelom Marko Suhoveršnik. založnik 
Občina Veržej. organizacija tiska Salve d. o. o. Ljubljana. naklada 550 izvodov. fünkešnica ni naprodaj. Vsako gospodinjstvo v občini jo dobi 
brezplačno, drugi zainteresirani pa na sedežih Občine Veržej ali TIC-a Veržej. Glasilo je v elektronski obliki dosegljivo na www.marianum.si. 

	 Občina	Veržej	 TIC	Veržej	– Zavod Marianum Veržej
 Ulica bratstva in enotnosti 8, 9241 Veržej Puščenjakova ulica 1, 9241 Veržej
 T: +386 2 58 44 480 F: +386 2 58 44 488 T: +386 51 654 778
 E: obcina.verzej@siol.net S: www.verzej.si E: ticverzej@gmail.com FB: tic.verzej

Fünkešnica Dobrodošli na 
desnem bregu Mure

SPOŠTOVANE OBČANKE IN OBČANI!

Za nami je mesec maj in skorajda že tudi junij, torej ob-
dobje, ko v naši občini obeležujemo občinski praznik. 

Letos smo praznovali 
sedemnajstič po vrsti, 
čeprav je naša občina 
v letošnjem letu posta-
la polnoletna. Občinski 
praznik je tudi priložnost 
da se ozremo na opravlje-
no v preteklem letu in na 
cilje, ki jih želimo doseči 
v prihodnje. Z veseljem 
ugotavljam, da je bilo 
tudi lansko leto za našo 
občino razvojno uspešno. 

Izvedli smo dve pomembni investiciji. Najpomembnej-
ša je zagotovo izgradnja pomurskega vodovoda sistem C. 
Pomena investicije, ki pomeni več desetletno varno in za-
nesljivo oskrbo z zdravo pitno vodo, se bodo najverjetneje 
zavedale šele generacije za nami, ko bo voda od samoumev-
ne dobrine, ki jo imamo danes v izobilju, postajala vedno 
bolj tržno blago in iskana dobrina. Neizogibno dejstvo je, 
da bo investicija pomenila tudi povišanje cen in dražjo os-
krbo s pitno vodo predvsem zaradi povečane omrežnine, 
vendar pa sem prepričan, da varnost in zanesljivost oskrbe 
s pitno vodo na dolgi rok odtehtata tudi to. 

Druga pomembna investicija je izgradnja osrednjega 
parkirišča v naselju Veržej. Dvainšestdeset novih parkirišč 
ponuja možnost varnega parkiranja vsem uporabnikom 

kulturne dvorane, pokopališča, mrliške vežice in župnijske 
cerkve. Obenem pa parkirišče, ki je bilo urejeno skladno s 
smernicami Zavoda za varstvo kulturne dediščine Sloveni-
je, predstavlja nov urejen del Veržeja, skorajda že nov manj-
ši park, ki številnim obiskovalcem tega prostora pomeni 
priložnost za sprehod, počitek ali sprostitev. 

Seveda pa smo zazrti tudi v prihodnost. Kar se tiče ra-
zvoja ugotavljamo, da je trenutno na voljo zelo malo razvoj-
nih sredstev, še posebej za majhne občine na podeželju. Če 
nisi glavno mesto, ali pa vsaj regijsko središče z mestnim 
statusom, se ti trenutno ne piše nič dobrega. Zato smo se na 
občini v obdobju, ko nimamo razpisov za razvojna sredstva, 
intenzivno usmerili v pripravo projektne dokumentacije. 
Tako je ta že pripravljena za energetsko sanacijo osnovne 
šole, sestanki, opravljeni v zadnjih tednih na Ministrstvu za 
izobraževanje, znanost in šport, nam dajejo realno upanje, 
da bi lahko k tej investiciji tudi v izvedbenem smislu pris-
topili v naslednjem letu. V fazi priprave je dokumentacija 
za rekonstrukcijo gasilskega doma Veržej in odvodnjavanje 
meteorne vode iz naselij Veržej in Bunčani, ki zajema tudi 
celostno ureditve dela naselja Veržej, ki ga poznamo pod 
imenom Osredek. Pri projektni dokumentaciji za nov vr-
tec smo v fazi iskanja najboljše idejne rešitve in nekaterih 
ključnih odločitev glede obsega in vsebin v vrtcu.  

Pripravljamo projekte in dokumentacijo, saj smo prepri-
čani, da bodo razvojna sredstva v nekem doglednem času 
na voljo in takrat moramo biti pripravljeni, da bomo lahko 
razvoj naše lokalne skupnosti nadaljevali vsaj na takšni rav-
ni, kot je potekal doslej. 

Želim Vam obilo užitkov ob prebiranju nove številke 
Fünkešnice.    Slavko Petovar, župan

ZAPIS Z 11. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA

Člani občinskega sveta so se v sredo, 18. maja 2016, ses-
tali na 11. redni seji. Seja je bila bogata, trajala je 4 ure 

in pol, obravnavanih je bilo kar 14 točk dnevnega reda.
Suzana Makoter, v.d. direktorica Zdravstvenega doma 

Ljutomer, katerega soustanoviteljica je tudi Občina Veržej, 
je predstavila poslovno poročilo za leto 2015, finančni del 
tega poročila pa računovodkinja Monika Čuš. Makoterjeva 
se je dotaknila dolgoročnih ciljev in letnih ciljev zavoda, ki 

so jih realizirali v minulem letu. Program dela je bil v letu 
2015 v pretežnem delu 100-odstotno realiziran, v nekaterih 
dejavnostih pa celo presežen. Prav tako bi naj bil skoraj v ce-
loti realiziran tudi plan investicij. V zvezi z realizacijo zapo-
slovanja je še vedno problem zaposliti zdravnika specialista, 
ker na trgu delovne sile ta kader primanjkuje oz. ga sploh ni. 
Načrtovali so zaposlitev dveh zdravnikov specialistov, a jim 
to ni uspelo. Med najbolj presežnimi programi beležijo v za-
vodu preseganje programa v splošnih ambulantah za več kot 
30 % , je pa poudarila, da so zaradi pomanjkanja zdravnikov 

Foto Marija Tivadar
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zdravniki v splošnih ambulantah preobremenjeni. Presežni 
so še bili programi na področju fizioterapije, zobozdravstva 
odraslih ter mladinskega zobozdravstva. Zavod opravlja tudi 
storitve na trgu, med katerimi predstavljajo največji delež 
storitve, opravljene v dispanzerju medicine dela, prometa in 
športa. V zavodu zagotavljajo 24 urno nujno medicinsko po-
moč z nujnimi reševalnimi prevozi in dežurstvom. V Zdra-
vstvenem domu Ljutomer so v letu 2015 namenili 422.162 
EUR za investicijska vlaganja, dokončali so investicijo nad-
zidave vzhod, kupili ultrazvok in defibrilator za službo nujne 
medicinske pomoči, dve osebni vozili za patronažno službo 
in sanitetne prevoze, opremo in instrumente v zobozdra-
vstvu, laboratorijsko opremo ter ostalo medicinsko opremo 
manjše vrednosti. V Zdravstvenem domu Ljutomer so tako 
v letu 2015 ustvarili presežek prihodkov nad odhodki v vi-
šini 292.560 EUR, ki ga bodo pustili nerazporejenega oz. bo 
uporabljen za izvajanje in razvoj Zdravstvenega doma Ljuto-
mer in dejavnosti. V.d. direktorica je na koncu predstavila še 
4-letni program razvoja in vodenja zavoda Zdravstveni dom 
Ljutomer s poudarkom na ohranjanju dejavnosti zavoda, ka-
kovosti in varnosti pacientov, zagotavljanju uravnoteženega 
poslovanja, sposobnosti hitrega odziva na nenadne dogodke, 
skrbi za ogrožene skupine prebivalstva, zlasti starejše, poso-
dobitvi opreme za delo ter vlaganju v ljudi.

Olga Lukman, vodja Medobčinskega inšpektorata in 
redarstva občin Ljutomer, Križevci, Razkrižje in Veržej, je 
predstavila poročilo o delu za leto 2015. Na območju naše 
občine je bilo v lanskem letu obravnavanih 28 inšpekcijskih 
zadev, največ na področju neurejenosti parcel. Redarji so 
zaznali 60 prekrškov, največ zaradi neupoštevanja prome-
tne signalizacije in napačnega parkiranja. Največ prekrškov 
je bilo zaznanih v Narcisni ulici, zato so bile v tej ulici, pa 
tudi drugod v naselju Veržej, izvedene meritve hitrosti z ra-
darjem. Glede na to, da so meritve hitrosti v naši občini po-
kazale zaskrbljujoče rezultate, bo potrebno s takimi ukrepi 

nadaljevati v smeri izboljša-
nja prometne varnosti. Člani 
občinskega sveta so sprejeli 
tudi ažuriran program var-
nosti Občine Veržej, ki je te-
meljni strateški dokument, v 

katerem so opredeljena izhodišča za zagotavljanje varnosti 
v lokalni skupnosti, zaželeni cilji, ukrepi in nosilci za dose-
ganje ciljev, izhodišča za izdelavo ocene varnostnih razmer 
v lokalni skupnosti, izhodišča za organizacijo in delovanje 
redarske službe ter izvajanje nadzora nad izvajanjem občin-
skega programa varnosti.

Dušan Bratuša, koncesionar za pokopališko in pogrebno 
dejavnost ter urejanje pokopališča na območju občine Ver-
žej, je predstavil poročilo o vzdrževanju pokopališča Veržej 
ter o prihodkih in odhodkih pogrebne in pokopališke dejav-
nosti v minulem letu. Prihodki od pogrebnih storitev so zna-
šali 3.424,98 EUR, od vzdrževanja pokopališča pa 4.523,86 
EUR. S skupnimi prihodki v višini 7.948,84 EUR je pokril 

vse stroške v višini 6.861,31 EUR, od česar znašajo stroški 
neposrednega vzdrževanja 3.259,40 EUR, električna energi-
ja 1.230,87 EUR, komunalne storitve (odvoz smeti, poraba 
vode, odpadne sveče) 1.920,00 EUR ter drugi potrošni ma-
terial (škropiva, gramoz, zalivalke, motike ipd.) 586,14 EUR. 
Koncesijska dajatev v višini 3 % od skupnih prihodkov znaša 
238,46 EUR in je prihodek občinskega proračuna. Na poko-
pališču v Veržeju je bilo v minulem letu 9 pokopov, 7 žarnih 
in 2 pokopa v krsti.

Tanja Rožman iz Komunalno-stanovanjskega podjetja 
Ljutomer je članom občinskega sveta predstavila tri doku-
mente, in sicer Elaborat o cenah javne gospodarske službe 
zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov za leto 2016 
v občini Veržej, Poslovni načrt družbe KSP Ljutomer, d.o.o. 
in Poročilo o izvajanju gospodarske javne službe zbiranja ko-
munalnih odpadkov na območju občine Veržej za leto 2015. 
Elaborat je bil pripravljen za oblikovanje cene izvajanja sto-
ritev posamezne javne službe zbiranja določenih vrst komu-
nalnih odpadkov v občini Veržej. Cene so v občini Veržej 
veljavne od 1. 8. 2013, od 1. 6. 2015 pa velja nova cena javne 
infrastrukture. Iz občine Veržej je bilo odpeljanih nekaj manj 
kot 400 ton odpadkov (mešani komunalni odpadki, biolo-
ški odpadki, embalaža, frakcije). V poslovnem načrtu druž-
be KSP Ljutomer, d.o.o., je moč zaslediti splošne podatke o 
podjetju, cilje podjetja, plan poslovanja gospodarske javne 
službe zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov, vizijo ra-
zvoja te dejavnosti in poslovna tveganja na tej dejavnosti. V 
poročilu o izvajanju gospodarske javne službi zbiranja ko-
munalnih odpadkov na območju občine Veržej za leto 2015 
so podrobneje razčlenjene posamezne kategorije zbranih 
odpadkov.

Branko Žnidarič, sekretar Športne zveze Ljutomer, je 
predstavil Pravilnik o sofinanciranju letnega programa špor-
ta v občini Veržej, v katerem so določeni pogoji za izvajalce, 
postopki in merila za vrednotenje programov športa v občini 
Veržej. Ta pravilnik predstavlja pravno podlago za ocenjeva-
nje letnih programov posameznih športnih društev in temu 
posledično tudi podlago za ustrezno višino sofinanciranja 
njihovih programov iz občinskega proračuna.

Člani občinskega sveta so potrdili Odlok o zaključnem 
računu Občine Veržej za leto 2015. Realizirani prihodki so 
znašali 2.015.496 EUR, odhodki pa 1.964.542 EUR. Na seji 
so bili podrobneje obrazloženi sestavni deli letnega poročila, 
in sicer poslovno poročilo, bilanca stanja, izkaz prihodkov 
in odhodkov – drugih uporabnikov, izkaz računa finančnih 
terjatev in naložb, izkaz računa financiranja, stanje in gi-
banje neopredmetenih sredstev in opredmetenih osnovnih 
sredstev, stanje in gibanje dolgoročnih finančnih naložb in 
posojil. Prav tako so bili člani občinskega sveta seznanje-
ni s podrobno obrazložitvijo splošnega in posebnega dela 
zaključnega računa proračuna z vsemi prihodki in odhodki 
proračuna in njihovimi podskupinami.

Občina Veržej je leta 2001 sprejela odlok, na podlagi ka-
terega podeljuje priznanja in nagrade. Te so: naziv častnega 

www.verzej.si
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občana, priznanje z denarno nagrado, plaketa Občine Ver-
žej in pisno priznanje Občine Veržej. Z novelo, ki so jo člani 
občinskega sveta sprejeli na tej seji, se uvaja še dodatna ka-
tegorija priznanja in nagrade, in sicer priznanje župana ob-
čine Veržej. To priznanje, o katerem odloči izključno župan, 
se podeli posamezniku, podjetjem, zavodom, društvom in 
drugim organizacijam, ki s svojimi dosežki dosegajo vidne 

rezultate na najrazličnejših področjih družbenega življenja 
in s tem prispevajo k razvoju ali promociji občine. Priznanje 
župana se lahko podeli prejemniku tudi za izjemni osebni 
dosežek.

Podrobnosti tematike posameznih točk si lahko prebere-
te v gradivih na spletnih straneh Občine Veržej.

Pripravil Bojan Ferenc

OBČINA VERŽEJ JE PRAZNOVALA 17. PRAZNIK

V soboto, 28. maja 2016, je v Domu kulture v Veržeju 
potekala osrednja slovesnost ob 17. občinskem pra-

zniku Občine Veržej, ki so se je udeležili gostje iz sosednjih 
občin, predstavniki javnih zavodov, ustanov, gospodarstve-
niki iz domače občine ter številni domačini. 

V slavnostnem nagovoru je župan Slavko Petovar po-
udaril, da je pomembno zavedanje, da vsak nosi košček 
sestavljanke, ki vodi do zastavljenih ciljev. Ljudje morajo 
biti pripravljeni prispevati »svoj košček« sestavljanke za 
oblikovanje celote in tako sooblikovati skupno prihodnost. 
V nadaljevanju je predstavil dve pomembni investiciji, ki 
sta bili zaključeni med lanskim in letošnjim praznovanjem. 
Najpomembnejša je izgradnja pomurskega vodovoda siste-
ma C. Investicija pomeni večdesetletno varno in zanesljivo 
oskrbo z zdravo pitno vodo. Investicija bo prinesla povi-
šanje cen in dražjo oskrbo s pitno vodo zaradi povečane 
omrežnine, vendar po besedah župana po drugi strani tudi 
varnost in zanesljivost oskrbe s pitno vodo na dolgi rok.

Druga pomembna investicija je bila izgradnja osrednje-
ga parkirišča v naselju Veržej. 62 novih parkirišč ponuja 
možnost varnega parkiranja vsem uporabnikom kulturne 
dvorane, pokopališča, mrliške vežice in župnijske cerkve. 
Obenem pa parkirišče, ki je bilo urejeno skladno s smerni-
cami Zavoda za varstvo kulturne dediščine Slovenije, pred-

stavlja nov urejen del Veržeja, skorajda že nov manjši park, 
ki številnim obiskovalcem tega prostora pomeni priložnost 
za sprehod, počitek ali sprostitev.

Župan je v svojem nagovoru povedal še, da so se z novo 
finančno perspektivo tudi močno zmanjšale možnosti za 
dostop do evropskih in državnih sredstev, saj trenutno ni 
razpisov, na katerih bi lahko občina kandidirala za sredstva. 
Po županovi oceni taka smer ni dobra, saj ne zasleduje ci-
ljev skladnega regionalnega razvoja.

Na koncu nagovora se je župan pohvalil, da se je Ob-
čina Veržej letos uvrstila med šestdeset najboljših občin, 
ki lahko pridobi certifikat ISSO Zlati kamen 2016. Slednji 
se dodeli na podlagi ocenjevanja 54 različnih kazalnikov o 
razvoju občine. Prav tako je časnik Finance Veržej uvrstil 
med 20 turistično najbolj prodornih občin Slovenije.

V prihodnje občino čakajo projekti za energetsko sa-
nacijo osnovne šole, nov vrtec, rekonstrukcija gasilskega 
doma Veržej, odvodnjavanje meteorne vode iz naselij Ver-
žej in Bunčani in nov vrtec. 

V nadaljevanju so bila podeljena občinska priznanja in 
nagrade zaslužnim posameznikom in društvom.

Prireditev je povezoval Andrej Mernik, v kulturnem 
programu sta nastopila Moška vokalna skupina, ki je uvo-
doma odpela slovensko himno, na klavirju pa se je predsta-
vila Petra Ivančič.Fo
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Priznanje župana Občine Veržej  
je prejela doc. dr. Sonja Šterman

Doc. dr. Sonja Šterman se je po Srednji šoli za oblikova-
nje in fotografijo v Ljubljani vpisala na študij Oblikovanja 
tekstilij in oblačil na Naravoslovnotehniški fakulteti Uni-
verze v Ljubljani in ga zaključila leta 1996. Po študiju je 
oblikovala kolekcije oblačil Mura, Rašica in Escada. Leta 
2009 je vpisala doktorski študijski program Tekstilije, gra-

fika in tekstilno oblikovanje, smer Tekstilno oblikovanje 
na Naravoslovnotehniški fakulteti. Zaposlena je na Fakul-
teti za strojništvo Univerze v Mariboru, kjer v okviru Kate-
dre za tekstilne materiale in oblikovanje predava predmete 
oblikovanja.

Področje njenega raziskovanja je celostni odločitveni 
model za izbiro uniform. Kriterije raziskuje z več zornih ko-
tov, pri čemer so v pomoč tudi izkušnje, ki jih je pridobila 
pri oblikovanju uniform za številne naročnike. V svojo razi-
skavo vključuje tako eksperte kot tudi povratne informacije 
uporabnikov uniform. Vezano na raziskovanje na področju 
uniform ima Štermanova v svoji bibliografiji med drugim 
avtorstvo izvirnih znanstvenih in strokovnih člankov, re-
cenzijo na simpoziju o uniformah, številne umetniške pri-
spevke na področju uniform ter umetniške poustvaritve.

Na drugih področjih dela ima objavljen strokovni pri-
spevek na konferenci, strokovne in poljudne članke, pog-
lavje v monografiji, strokovni monografiji, predavanja na 
tuji univerzi, intervjuje, umetniški sestavek, številne raz-
stave, ter številna druga izvedena dela kot urednik, mentor 
in somentor diplomskih nalog, ilustrator, umetnik. Prav 
tako je organizirala dva simpozija o uniformah, sodelo-
vala z Ljudsko univerzo v Murski Soboti in Črnomlju ter 
predavala na Fakulteti za dizajn v Ljubljani in na Fakulte-
ti v Banja Luki. Med drugim je sodelovala in oblikovala 
uniforme za Ministrstvo za notranje zadeve RS, Carin-
sko upravo RS, Ministrstvo za pravosodje RS, prav tako  
  pa je oblikovala oblačila košarkarjev in funkcionarjev KK 

Union Olimpija za leta 1998 do 2001 ter udeležencev slo-
venske olimpijske reprezentance za Sydney in Nagano. V 
letu 2016 je Štermanova na Naravoslovnotehniški fakulteti 
Univerze v Ljubljani uspešno zagovarjala doktorsko diser-
tacijo z naslovom Večkriterijski odločitveni model razvoja 
uniformiranih oblačil.

Priznanje z denarno nagrado 500 EUR 
je prejel Branko Vršič

Branko Vršič s svojo aktivno vlogo občutno prispeva k 
razvoju lokalne skupnosti, predvsem pa razvoju gasilstva v 
Bunčanih. Je član gasilskega društva Bunčani že več kot 40 
let in je v letih aktivnega delovanja izkazal izjemno delav-
nost, zagnanost in požrtvovalnost gasilstvu ter danes svojo 
delovno vnemo in znanje aktivno prenaša na mlajše gene-
racije gasilcev. Od leta 2002 opravlja v gasilskem društvu 
tudi blagajniške posle. Predvsem po njegovi zaslugi je bil 

obnovljen gasilski dom, prav tako pa mu gre zahvala pri 
finančni konstrukciji pri nabavi novega gasilskega vozila, 
saj je bil s svojo strokovnostjo, natančnostjo in skrbnostjo 
vezni člen pri zagotavljanju potrebnih finančnih sredstev.

Branko Vršič je aktiven tudi pri ostalih dogajanjih v 
vasi in Občini Veržej. Vedno priskoči na pomoč, kot ga-
silec ali sokrajan, organizira gasilski občni zbor, kultur-
ne prireditve v Bunčanih ob dnevu žena in materinskem 
dnevu, prav tako pa svojo pripravljenost za pomoč ljudem 
v stiski dokazuje tudi v vlogi poveljnika Civilne zaščite 
Občine Veržej, ki jo opravlja že od leta 2006. Kot dober 
finančni strokovnjak opravlja delo člana Nadzornega od-
bora Občine Veržej.

Branko Vršič s svojo družbeno angažiranostjo tako že 
vrsto let aktivno prispeva k razvoju lokalne skupnosti. S 
svojim znanjem, izkušnjami in delom predstavlja visok 
vzgled za mlajše generacije in s takšno široko vpetostjo v 
življenje vaške skupnosti, se vrednote, ki so danes zelo pot-
rebne, preko njega vnašajo v širši družbeni prostor. Tako  

OPIS LETOŠNJIH NAGRAJENCEV OB OBČINSKEM PRAZNIKU OBČINE VERŽEJ
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 so njegova vloga, angažiranost, požrtvovalnost in prispe-
vek k razvoju gasilstva v vasi ter delo v vsakdanjem življe-
nju, neprecenljive vrednosti.

Plaketo Občine Veržej je prejela  
Folklorna skupina Leščeček

Folklorna skupina Leščeček letos obeležuje deseto se-
zono delovanja. Sekcija Leščeček, v kateri delujeta vokal-
na in folklorna skupina, je del Kulturnega društva »Slav-
ko Osterc« Veržej. Umetniško vodstvo je prvih pet let 
opravljala Alenka Belec, nato pa Marko Rus, ki skupino 
vodi še danes. Članstvo sekcije šteje že preko 30 plesalcev 

in pevcev iz celotnega Pomurja, z željo po kakovostnem 
ohranjanju slovenskega ljudskega izročila. Skupina je s 
svojim kvalitetnim delom in mladostno energijo dodobra 
razgibala folklorno dejavnost, ne le na lokalnem, pač pa 
tudi državnem nivoju. V relativno kratkem času se jim 
je uspelo prebiti med najuspešnejše folklorne skupine v 
Sloveniji, kar potrjujejo predvsem številna priznanja, po-
deljena s strani Javnega sklada za kulturne dejavnosti RS.

Skupina pomembno vpliva tudi na kvaliteto življenja 
mladih na podeželju. S svojo odprtostjo in pozitivnim 
pristopom vključuje v delo mlade, s strokovnim delom pa 
ohranja plesno in pevsko ljudsko izročilo in ga populari-
zira. Preko nastopov v Sloveniji in tujini ter gostovanj na 
Škotskem, v Avstriji, Nemčiji, na Hrvaškem in v Turčiji je 
folklorna skupina ponesla ime Občine Veržej po številnih 
slovenskih krajih in tudi v tujino.

Folklorna skupina Leščeček se je v letih od 2011 do 
2015 uvrstila na državno srečanje odraslih folklornih 
skupin in v letu 2013 prejela zlato priznanje s pohvalo za 
kvalitetno delo skupine ter v letu 2014 zlato priznanje s 
pohvalo za dovršeno postavitev in izvedbo. Skupina je 
med drugim pripravila in organizirala tudi 19 samostoj-
nih koncertov, se leta 2013 predstavila na enem največjih 
festivalov v Evropi, na Folkartu v Mariboru, posnela pro-
fesionalni videospot za ljudsko pesem »O jaz, bogi kmet« 
ter izdala zgoščenko z naslovom »Te je lüšno blo«.

ZAČETEK VOŽNJE Z ELEKTRIČNIMI VLAKI 
NA PROGI PRAGERSKO-VERŽEJ-HODOŠ

Prva lokomotiva na električni pogon je opra-
vila poskusno vožnjo skozi postajališče Ver-

žej dne, 30. 5. 2016. To pomeni, da je vozno omrež-
je na celotnem odseku proge od Pragerskega do 
Hodoša pod napetostjo 3000 V. Ta vožnja pomeni 
simbolični zaključek vlaganj v rekonstrukcijo, elek- 
trifikacijo in nadgradnjo omenjene proge.

Vrednost celotne naložbe, ki je potekala v času od 
2007 do 2016, znaša 465 milijonov evrov, Evropska unija 
pa je iz svojih skladov primaknila 207 milijonov evrov. 
Na celotnem odseku proge Pragersko-Veržej-Hodoš smo 
dobili popolnoma obnovljeno progo, obnovljene postaje 
s podhodi za potnike, nova postajališča (med temi tudi 
postajališče Veržej), obnovili so železne mostove (most 
preko Mure), na novo zgradili številne manjše mostove 
(most na poplavnem področju med postajališčem Ver-
žej in reko Muro), zgradili številne podvoze in nadvoze 
čez progo (nam najbližji so podvoz na Grlavi, nadvoz in 
podvoz v Ljutomeru, nadvoz v Lipovcih, dva podvoza v 
Murski Soboti), vsi ostali nivojski prehodi pa so dobili 
avtomatske zapornice (nam najbližje so pri postajališču 
Veržej), zgradili povezovalne ceste do prehodov, ki so bili 
ukinjeni, na kritičnih mestih zgradili protihrupne zašči-
te, prestavili in uredili komunalne in energetske vode, iz-
vedli številne vodnogospodarske ureditve, uredili okoli-
co gradbišč, modernizirali varnostne sisteme za vodenje 
prometa vlakov in kot zadnje seveda elektrificirali progo. 
Celoten sklop teh vlaganj prinaša številne koristi v smis-
lu odvijanja prometa na železnici, vsem udeležencem v 
cestnem prometu pa več varnosti pri prehodih cest čez 
železnico.

Slovesnost ob zaključku del za celoten odsek Pra-
gersko-Veržej-Hodoš je potekala 10. 6. 2016 na postaji 
v Murski Soboti, kjer so simbolično pospremili dizelsko 
lokomotivo v zgodovino, električni vlak pa je opravil 
prvo uradno vožnjo.                 Milan Rus

Prihod prve električne lokomotive v Mursko Soboto
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RAZPISI IN PROJEKTI

Z USPEŠNO ZAKLJUČENIM PROJEKTOM NA 
PODROČJU ŽELEZNIŠKE INFRASTRUKTURE 
DO NAJSODOBNEJŠEGA ŽELEZNIŠKEGA 
OMREŽJA

Murska Sobota, 10. junij 2016 - Direkcija RS za infrastruk-
turo je pod okriljem Ministrstva za infrastrukturo uspešno 
zaključila projekt »Rekonstrukcija, elektrifikacija in nadgra-
dnja železniške proge Pragersko–Hodoš za hitrosti do 160 
km/h ter modernizacija nivojskih prehodov in izvedba pod-
hodov na železniških postajah«. Posodobitev omenjene žele-
zniške proge znatno prispeva k razvoju železniškega omrežja 
in ima prednostno nalogo pri vzpostavitvi konkurenčne že-
lezniške povezave z vzhodno Evropo. Gre za železniške po-
vezave, ki so sestavni del sredozemskega koridorja in hkrati 
železniške osi Lyon–Trst–Divača/Koper–Divača–Ljubljana–
Budimpešta–ukrajinska meja, ki predstavlja 6. prednostni 
projekt omrežja TEN-T. 

Na današnji dan je ob tej priložnosti in v okviru dnevov 
odprtih vrat EU projekt - moj projekt, na železniški postaji 
v Murski Soboti, potekala slavnostna in vseslovenska prire-
ditev ELOK Pragersko–Hodoš 2016. Slavnosti se je udeležil 
tudi državni vrh, vse zbrane so nagovorili predsednik vlade 
Miro Cerar, minister za infrastrukturo Peter Gašperšič in 
ministrica brez resorja, pristojna za razvoj, strateške projek-
te in kohezijo Alenka Smerkolj. Med drugim so se strinjali 
in poudarili, da je Slovenija z zaključkom projekta pridobila 
pomembno in strateško posodobitev železniške infrastruk-
ture, ki pozitivno vpliva na razvoj železniškega prometa, 
krepitev gospodarstva in nenazadnje uporabnikom železni-
škega in cestnega prometa omogoča varnejšo, hitrejšo in bolj 
udobno vožnjo. Minister za infrastrukturo Peter Gašperšič 
je v svojem pozdravnem nagovoru izpostavil, da smo v slo-
vensko železniško omrežje v zadnjem obdobju investirali že 
900 milijonov evrov, dve milijardi evrov pa sta že pripravljeni 
in namenjeni za podobne projekte, ki gospodarstvu in pre-
bivalcem Slovenije prinašajo izrazito pozitivne učinke. Tudi 
ministrica brez resorja, pristojna za razvoj, strateške projekte 
in kohezijo Alenka Smerkolj je povedala, kako pomembni so 
uspešno izpeljani evropski projekti: »S pomočjo 207 milijo-
nov evrov evropskih sredstev, Slovenija dobiva sodoben in 
trajnostno učinkovit infrastrukturni projekt, prebivalke in 
prebivalci pa varnejše, hitrejše in udobnejše prevoze z vla-
kom - tudi preko naših meja do Madžarske. In prav ta cilj 
- boljše življenje za vse nas - vlada zasleduje pri vseh svojih 

razvojnih vlaganjih.« In še doda, da je bilo v zadnjih 10 letih 
s pomočjo evropskih sredstev uresničenih več kot 5.000 pro-
jektov, ki so med drugim, omogočili zaposlitev 50.000 ljudi, 
dostopno čisto vodo za 400.000 prebivalcev in za 150.000 lju-
di urejeno kanalizacijo. 

Zaključek projekta modernizacije, nadgradnje in elek-
trifikacije proge Pragersko-Hodoš je sovpadal s 15. obletni-
co ponovne vzpostavitve železniške povezave med Slovenijo 
in Madžarsko, 170-letnico prve vožnje vlaka po slovenskih 
tleh in 25. obletnico samostojne in neodvisne Republike 
Slovenije, zato so bile v okviru uradnega zaključka projekta, 
z odkritjem spominske plošče, obeležene tudi te obletnice. 
V ta namen je potekala prva uradna vožnja električnega 
vlaka od Železniške postaje Murska Sobota do mejne po-
staje v Hodošu. Z vlakom se je zapeljal tudi državni vrh, ki 
se je na Železniški postaji Hodoš srečal z madžarskim dr-
žavnim vrhom, z madžarskim zunanjim ministrom Petrom 
Szijjartom na čelu. Po uradnem delu dogodka so se odvijali 
koncerti različnih glasbenih skupin, ki so dodobra razživele 
zbrano množico, ki je tako v sproščenem vzdušju proslavila 
tako pomemben dan za Slovenijo.

S projektom rekonstrukcije, elektrifikacije in nadgra-
dnje 109-kilometrske železniške proge Pragersko–Hodoš 
je posodobljen železniški odsek, ki je predstavljal še zad-
nji neelektrificirani del mediteranskega koridorja. Projekt 
predstavlja največjo infrastrukturno naložbo na področju 
železniške infrastrukture v finančni perspektivi 2007–2013 
in na področju prometne infrastrukture po izgradnji avto-
cestnega križa v Sloveniji. Celotna naložba je znašala 465 
milijonov evrov, Evropska unija pa je iz Kohezijskega skla-
da prispevala 207,03 milijona evrov. 

Posegi, ki so bili izvedeni v sklopu projekta, imajo velik 
vpliv na kakovost življenja prebivalcev vseh občin, ki ležijo 
na območju železniškega odseka Pragersko–Hodoš in tudi 
na cestno infrastrukturo na tem območju. Z novozgrajenimi 
nadvozi in podvozi, rekonstruiranimi postajališči in železni-
škimi postajami, ustrezno posodobljeno cestno infrastruktu-
ro ter ukinjenimi nivojskimi prehodi se je znatno izboljšala 
prometna varnost, skrajšali pa so se tudi potovalni časi, saj 
ni več čakanja pred spuščenimi zapornicami. Prav tako so 
z avtomatsko napravo za zavarovanje posodobljeni številni 
nivojski prehodi. Na celotni progi med Pragerskim in Hodo-
šem tako ni več nezavarovanih prehodov, ki bi bili zavarovani 
le z Andrejevim križem. Ureditev cestno-železniških križanj 
je le eden od posegov, ki so bili izvedeni med Pragerskim in 
Hodošem ter nudijo višjo raven storitev za uporabnike žele-
znic in cest. Pomemben poseg na železniški infrastrukturi v 
tem delu Slovenije je tudi elektrifikacija proge v skupni dolži-
ni 109 kilometrov. Z uvedbo električnih vlakov je omogočen 
okolju bolj prijazen transport, močno pa je zmanjšana tudi 
raven hrupa. K temu je pripomogla gradnja protihrupnih 
ograj v skupni dolžini 13,5 kilometra in pasivna zaščita 145 
bližnjih stavb. S tem so se zmanjšali negativni vplivi na oko-
lje, posodobljena železniška povezava pa bo imela pozitiven 
učinek tudi na gospodarski razvoj.
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OSTERČEV VEČER

V soboto, 27. maja, smo v Veržeju po osrednji 
slovesnosti ob prazniku Občine Veržej, ki 

se je pričela ob 19. uri, počastili spomin na skla-
datelja in glasbenega pedagoga Slavka Osterca. 

Tokrat sta nam glasbene užitke nudila Aljaž 
Ferenc – kitara in Filip Korošec – tolkala, štu-
denta zadnjega letnika Akademije za glasbo v 
Ljubljani.

Aljaž in Filip sta svojo glasbeno pot pričela 
v Glasbeni šoli Slavka Osterca Ljutomer in jo 
nadaljevala na Konservatoriju za glasbo in balet 
Maribor. Za glasbeno poustvarjanje sta na raz-
ličnih državnih in mednarodnih tekmovanjih 
prejela kar nekaj priznanj in nagrad.

S pestrim in zanimivim programom in 
izvrstno izvedbo sta navdušila zbrano občin-
stvo in tako potrdila, da je Osterčev večer, ki se 
izvaja že od leta 1963, vrhunska glasbena prire-
ditev.      Damjana Ferenc

UVOD K ŠOLSKIM STRANEM

Prispeli smo do še enega zaključka! Šolskega leta seveda. Ali 
je bilo bolj naporno, lepše, uspešnejše, bo pokazal čas, ko 

se dogodki in dosežki seštejejo, shranijo in v spominu ostanejo 
le tisti, ki res izstopajo. Tisti, ki so naša čustva najbolj vzburili. 
V tem, sedaj že minulem šolskem letu 2015/2016, je bilo veliko 
čustvenih dogodkov in uspehov! To šolsko leto si bodo seveda 
najbolj zapomnili devetošolci. Poslavljamo se od generacije, ki je 
veliko storila za prepoznavnost naše šole in kraja. Seveda so zato 
tudi sami postali bolj prepoznavni, bolj ponosni. K temu pa so 
znatno prispevali tudi učenci iz ostalih razredov. In na vse izje-
mne dosežke smo ponosni tudi mi, zaposleni. Kljub naši »šolski 
majhnosti« imamo nekaj dosežkov na državnem nivoju, držav-
nih prvakov. Vsi ti bodo predstavljeni v prispevkih, ki sledijo. In 
na »šolski veselici«, ki je potekala v četrtek, 23. junija v našem 
parku. Težko smo jo čakali. Prišla nam je »pod kožo«, kot se radi 
izrazimo. Prav je, da se po dobro opravljenem delu tudi pove-
selimo. Pred otroci so počitnice, pred zaposlenimi dopusti. Vsi 
ti dnevi so namenjeni temu, da se spočijemo, naberemo novih 
moči in pozabimo neprijetne trenutke. Edino pomembno je, kaj 
se bo zgodilo. In v naslednjih dneh, vsako jutro, ko vstanete, si 
trikrat recite: »Današnji dan bo boljši kot včerajšnji!«.

Borut Casar, ravnatelj
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OŠ VERŽEJ GRE NA JUG

Ekipa OŠ Veržej v zasedbi osmih učencev in dveh učiteljev se je 
od 17. do 23. aprila mudila po jugu, točneje po Siciliji. V nedeljo, 

17. 4. smo se dopoldan z dvema kombijema odpravili proti Trevisu 
v Italiji. Po štirih urah vožnje smo prispeli na letališče, kjer je sledilo 
dooolgo čakanje na za nekatere prvi let z letalom. Vznemirjenost se 
je vidno dvigovala. Dve uri pred letom smo opravili tako imenovani 
check-in ter se s tem rešili velikih in težkih kovčkov, v katerih smo 
imeli potrebna oblačila, darila in material za predstavitev našega kra-
ja, regije in Slovenije na splošno. 

Ob prihodu na letališče Fontanarossa blizu drugega največjega 
mesta na Siciliji Catanje, so naše učence že gostoljubno čakali gosti-
telji. Učenci so se z gostiteljskimi družinami odpravili proti njihovim 
domovom, učitelja pa v hotel na glavnem trgu v Catanji. V hote-
lu smo se pozdravili z učitelji ostalih partnerskih šol iz Norveške, 
Danske, Nemčije in Italije. Pozdravi so bili srčni, saj se z večino že 
poznamo.

V ponedeljek smo se nekaj pred deveto uro zbrali na gostujoči 
šoli. Sledil je pozdrav ravnateljice in kratek kulturni program. Po 
kratkem odmoru je vsaka šola predstavila svoj kraj in državo, tako 
da smo vsi izvedeli kaj novega o tem, od kod prihajajo ostali učenci 
in učitelji. Po kosilu so sledile spoznavne aktivnosti na dvorišču šole. 
Popoldan smo se odpravili na panoramsko vožnjo po mestu, ki je 
zelo staro in polno zanimivih ter impozantnih stavb. 

Torek smo izkoristili za celodnevni izlet v eno uro vožnje oddalje-
no mesto Siracusa. Tam smo si ogledali amfiteatre iz različnih obdo-
bij, na trgu Piazza Duomo nam je vodič predstavil še druge zname-

Aljaž Ferenc

Filip Korošec
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nitosti, kot so katedrala iz sedmega stoletja, Apollov tempelj 
in bazilika Sv. Lucije, ki smo si jo ogledali tudi od znotraj. 
Ogledali smo si Arhimedov trg z zelo zanimivo fontano. Po 
prostem času, med katerim smo opravili kosilo, smo s čolni 
še obkrožili otoček Ortygia, ki je zgodovinski center Sira-
kuse. 

V sredo so nas učence in učitelje razdelili v manjše sku-
pine in nas popeljali po različnih učilnicah šole, katero 
obiskuje približno 1500 dijakov. Stavba šola je nekdanji sa-
mostan, tako je zelo stara, ogromno je hodnikov podobnih 
labirintu, učilnice so velike, z visokimi stropi in velikimi 
okni. Večina učilnic ima interaktivne table, drugače učilni-
ce izgledajo zelo staro in slabo opremljene. Po ogledu šole je 
sledil del, kjer so nam učitelji gostiteljske šole Boggio Lera 
predstavili dve učni metodi in po vsaki metodi tudi izpeljali 
po eno učno uro. Malce za oddih od učilnis smo si ogleda-
li katedralo Sv. Agate s podzemnim kopališčem z izvirsko 
vodo in se povzpeli na vrh kupole cerkve Sv. Agate, od ko-
der smo imeli čudovit razgled, na eni strani na morje in na 
drugi na vulkan Etna. Po kosilu smo čudovit dan zaključili 
še z obiskom peščene plaže. Večina učencev in učiteljev je 
bilo dovolj hrabrih, da so v morju, kljub samo 17 stopinjam, 
tudi zaplavali. Sedeti na peščeni plaži na prelep pomladni 
dan, v dobri družbi, v ozadju Etna, s katere se vali gost oblak 
dima, je bilo neponovljivo.

V četrtek smo se okrog devete ure odpravili proti Etni, 
ki smo jo v daljavi opazovali že nekaj dni. Vulkan Etna je 
visok celih 3.345 m, mi smo se z avtobusi povzpeli do 2.000 
m nadmorske višine. Na sam vrh se nismo povzpeli. Od 
našega postajališče smo se sprehodili okoli nekaj manjših 
kraterjev in si ob spremstvu vodičev ogledali še druge zna-
čilnosti Etne, kot so vulkanske cevi, posebno rastlinstvo, ki 
je edino, ki uspeva na pobočju Etne in še marsikaj. Raz-
gled proti najvišjemu delu vulkana in prav tako proti obali 
z mestom Catania v daljavi, je bil čudovit. Naš izlet smo 
nadaljevali proti razgledni točki, s katere smo lahko videli 
razsežnost zadnjega večjega izbruha Etne. Ker je Etna še de-

lujoči vulkan, izbru-
hi še dandanes niso 
redkost. Ogledali 
smo si tudi jame, ki 
jih ustvari lava, ko 
teče po pobočjih. 
Izlet smo zaključili z 
obiskom čebelarske 
kmetije, kjer smo si 
ogledali proizvodnjo 
medu, poizkusili 
različna oljčna olja 
in druge domače dobrote, ter na koncu kaj od tega tudi ku-
pili. Tako je minil naš predzadnji dan na otoku.

Program za petkovo dopoldne je predvideval izpeljavo 
Evropskega dne. Evropski dan, je dan, s katerim v našem 
projektu želimo obeležiti raznolikosti evropskih narodov 
in prednosti, ki jih le-to prinaša. V drugem delu dneva je 
vsaka šola na stojnici predstavila svojo državo in razne zna-
čilne produkte. Mi smo predstavili našo regijo s pokušino 
bučnega olja in domačega medu. Ob tem smo imeli še ko-
ruzno moko iz našega mlina, kruh s suhim sadjem ali “kle-
cenbrot” in veliko informacijskega materiala o naši regiji. 
Obiskovalci naše stojnice so bili zelo navdušeni, prav tako 
kot smo bili mi nad ostalimi. Popoldne so sledile poslovilne 
aktivnosti, kjer ni manjkalo solz in ozračje je bilo nabito z 
emocijami. Učenci in prav tako učitelji smo v tem tednu na-
vezali močne vezi in si pridobili veliko zanimivih izkušenj. 
Večer so učenci preživeli s svojim gostitelji po svoje.

Na dan odhoda smo se okrog pol ene ure dobili na le-
tališču. Pet minut do tretje ure popoldan smo odleteli proti 
severu Italije in pristali v Trevisu deset minut do pete ure, 
kjer sta nas že čakala šoferja, vsak s svojim kombijem. Pot 
domov je minila ob obujanju spominov na čudovit teden na 
Siciliji. Varno smo se, utrujeni, a zadovoljni vrnili domov 
pred polnočjo.    Anastazij Staš Rudolf, 

prof. angleščine in PTHV na OŠ Veržej
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MLADI LIKOVNIKI OŠ VERŽEJ  
PONOVNO USPEŠNI NA DRŽAVNI RAZSTAVI 
LIKOVNI SVET OTROK

V četrtek, 26. maja 2016, je bilo na OŠ Karla Destovnika 
– Kajuha v Šoštanju odprtje že 48. državne razstave Li-

kovni svet otrok. Tudi tokrat so bili uspešni mladi likovniki 
naše šole, saj je bilo med 2438 likovnimi deli, ki so prispela 
na razstavo, izbranih tudi 8 likovnih del naših učencev.

Tematika letošnjega natečaja je bila »igra oblik«. Mož-
nosti za likovno ustvarjanje je bilo torej veliko, prav tako 
izbira likovnih tehnik. Tako kot vsako leto, tudi letos delo 
strokovne komisije, ki so jo sestavljali predavatelji Pedago-
ške fakultete Univerze v Ljubljani, ni bilo enostavno, saj so 
različni izdelki edinstveno izpolnjevali kriterije, ki so bili 
postavljeni kot merilo pri izboru. 

Za razstavo je bilo izbranih 345 del, med njimi tudi dela 
naših učencev: Dominike Pušenjak, Katarine Prašiček in 
Nike Košnik – učenk 1. razreda in Bee Potočnik, Danila 
Kereca – 8. razred ter Ajdine Alagič in Aljoša Mlinariča – 
9. razred. Likovni deli Dominike Pušenjak (Palček – kolaž) 
in Aljoše Mlinariča (Igra oblik – barvni linorez) pa sta bili 
objavljeni tudi v katalogu Likovni svet otrok 2016.

Ksenija Seršen

MLADI ODER PRLEKIJE

V Domu kulture Ljutomer je 10. 3. 2016 potekalo obmo-
čno srečanje otroških gledaliških skupin. Predstavilo 

se je osem otroških gledaliških skupin iz Območnih iz-
postav JSKD Ljutomer, Gornja Radgona in Lendava. 

Učenci, ki so v tem šolskem letu obiskovali gledališki 
krožek, so se pod mentorstvom Cvetke Puhar predstavili z 
igro Žogica Rokica. V predstavi so sodelovali: Eva Klement, 
Hana Vajs, Rok Novak, Alen Pušenjak, Peter Škrlec, Žiga 
Švab, Brina Mernik, Elena Šonaja in Monika Špur. Učenci 
so z dobro predstavo prikazali svoje sposobnosti vživljanja v 
vloge in nastopanja na gledališkem odru. Strokovna ocenje-
valka srečanja Mladi oder Prlekije je bila Maja Gal Štromar. 
                       Cvetka Puhar, mentorica

SREČANJE LUTKOVNIH SKUPIN

V tem šolskem letu je lutkovni krožek obiskovalo 8 učen-
cev iz prvega, drugega, tretjega in četrtega razreda: 

Sebastjan Golob, Matjaž Špur, Jan Švab, Katarina Prašiček, 

LETNI NASTOP UČENCEV GLASBENE ŠOLE

V torek, 10. 5. 2016, se je ob 18. uri pričel letni nastop 
učencev Glasbene šole Slavka Osterca Ljutomer. V dvo-

rani Doma kulture v Veržeju so zaigrali predvsem učenci, ki 
prihajajo iz občine Veržej. Pripravili so pester program, ki je 
prijetno zazvenel ob zvokih različnih instrumentov.

V uvodnem govoru je ravnatelj glasbene šole, Stanislav 
Lašič, izpostavil dosežke učencev na različnih tekmovanjih. 
V tem šolskem letu se je Ambrož Prašiček udeležil kar šti-
rih tekmovanj in v disciplini diatonična harmonika dose-
gel odlične rezultate. Na 19. regijskem tekmovanju mladih 
glasbenikov Štajerske in Pomurja, ki je potekalo 2. 2. 2016 
na Ptuju, je v kategoriji 1. b za izvedbo programa prejel 

96,33 točk in osvojil zlato priznanje ter se uvrstil na držav-
no tekmovanje. Na 45. tekmovanju mladih glasbenikov RS 
– TEMSIG, ki je bilo 1. 3. 2016 v Cerknici, je v 1. b kategoriji 
prejel 92,67 točk, srebrno plaketo in 3. nagrado. 30. janu-
arja 2016 se je Ambrož udeležil 10. jubilejnega tekmovanja 
harmonikarjev za nagrado Avsenik v Begunjah. Tekmoval 
je v kategoriji A in dosegel 94,17 točk, kar je zadostovalo za 
srebrno priznanje. Na mednarodnem tekmovanju harmoni-
karjev Bel Acordion med 22. in 23. 4. 2016 v Beltincih, pa 
je Ambrož v kategoriji B prejel 93,33 točk, 2. nagrado in II. 
mesto.               Damjana Ferenc
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OBMOČNO SREČANJE  
OTROŠKIH FOLKLORNIH SKUPIN

Javni sklad za kulturne dejavnosti OI Ljutomer je v če-
trtek, 14. aprila 2016, ob 10. uri, v Domu kulture Veržej 

priredil območno srečanje otroških folklornih skupin pod 
naslovom »FOLKLORA NAŠE VESELJE«.

Na srečanju so se predstavile skupine:
1. Mlajša FS OŠ Veržej,
2. FS OŠ Razkrižje, 
3. Mlajša FS OŠ Tišina, 
4. FS predmetne stopnje OŠ Križevci, 
5. OFS podružnične OŠ Cven, 
6. TRÜTRCE OŠ Stročja vas, 
7. Starejša FS OŠ Veržej, 
Strokovna spremljevalka srečanja je bila Mojca Kmetec, 

ki je pohvalila nastope učencev.               Alenka Belec, mentorica 

Neo Satler, Elena Šonaja, Brina Mernik in Eva Klement.
Pripravili smo več lutkovnih igric, s katerimi smo se 

predstavili v šoli in na prireditvah Že bližajo se prazniki, 
Ženam in pomladi ...

Z lutkovno igrico Buča Debeluča smo 4. 3. 2016 sodelo-
vali na Območnem srečanju lutkovnih skupin v OŠ Negova. 
Predstavilo se je 8 lutkovnih skupin iz območnih enot JSKD 
Gornja Radgona in Ljutomer. Sami smo si izdelali ročne 
lutke iz stiropornih kroglic, ki so bile zelo všeč drugim ude-
ležencem in strokovni spremljevalki srečanja.

Namen krožka je, da učenci prikažejo svoje sposobnosti 
vživljanja v vloge, rokovanja z lutkami, medsebojnega sode-
lovanja in da pridobivajo pozitivne izkušnje.

Cvetka Puhar, mentorica
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PRIREDITEV POZDRAV POMLADI

V petek, 8. aprila 2016, je v kulturnem domu v Veržeju 
potekala že tradicionalna kulturna prireditev, tokrat 

z naslovom »Pozdrav pomladi«. Na prireditvi so nastopili 
otroci iz Vrtca Veržej ter učenke in učenci razredne stopnje 
Osnovne šole Veržej. Čeprav je bila prireditev zaradi pra-
znikov nekoliko pozneje kot običajno, so otroci s plesom, 
pesmijo, deklamacijami in dramatizacijami popestrili ve-
čer ne le ženam in materam, ki so praznovale v minulem 
mesecu, ampak tudi ostalim obiskovalcem. Prisotne je na 
začetku prireditve pozdravil ravnatelj Osnovne šole Veržej, 
g. Borut Casar.      Ksenija Seršen, koordinatorica prireditve

ZAKLJUČEK BRALNE ZNAČKE  
Z MARKOM KOČARJEM

26. aprila 2016 smo so se učenci Osnovne šole Veržej 
zbrali na zaključku Bralne značke. V Kulturnem 

domu Veržej smo gostili pesnika in humorista Marka Ko-
čarja. Prebral je nekaj svojih pesmi in jih pospremil s šalji-
vimi komentarji. Tisti učenci, ki so prebrali določeno šte-
vilo knjig, so uživali ob njegovih interpretacijah. Znali pa 
so tudi prisluhniti poeziji z resno ali žalostno vsebino. Čas 
na prireditvi je hitro minil in zadovoljni smo šli v nov dan.  
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OD ZRNA DO KRUHA

Kulturno naravoslovno društvo Naša zemlja je razpisalo 
literarni, likovni in fotografski natečaj: Moja domovi-

na - od zrna do kruha. Učenci podaljšanega bivanja so so-
delovali z literarnimi in likovnimi deli.

Podelitev priznanj najboljšim je bila 6. junija 2016 v Ma-
riboru. Učenci OŠ Prežihov Voranc so pripravili kulturni 
program in razstavo likovnih del. 

Na podelitev priznanj za literarne prispevke so bili pova-
bljeni: Monika Špur, Aljaž Stajnko, Rene Raj, Eva Klement 
in Elena Šonaja. Priznanja za likovna dela pa sta dobili Zala 
Krajnc in Maša Škrget. 

Učenci s sodelovanjem na natečajih pridobivajo izku-
šnje s področja umetnosti, razvijajo si ustvarjalnost in do-
mišljijo, pohvale in nagrade pa so dobra vzpodbuda za delo. 

Cvetka Puhar

SPOMINSKA OBELEŽJA PRIPOVEDUJEJO

Veteranske in domoljubne organizacije, ki delujejo na 
območju Upravne enote Ljutomer, so v šolskem letu 

2015/2016 razpisale literarni natečaj na temo »Spominska 
obeležja pripovedujejo«. Na razpis sta svoji deli poslali tudi 
učenki OŠ Veržej, in sicer Mirjam Ivančič in Romina Erjavec.

Mirjam je svoj spis naslovila »Neskončna ljubezen do 
svobode«. V njem je podala globoke misli o svobodi in se 
s tem dotaknila sporočilne vrednosti spomenika v podobi 
Triglava, ki se nahaja v Ljutomeru. Še posebej je poudarila 
na njem zapisane verze pesnika Albrehta: »Svoboda je lju-
bezen, kruh in sreča…«.

NOČ BRANJA 2016

V petek, 22. 4. 2016, smo se ob 15. uri zbrali v šoli učenke 
in učenec 7. a in mentorici projekta Marjana Rojnik, 

knjižničarka in Zalika Horvat, učiteljica slovenščine. Na 
šolskih stolih v učilnici slovenščine smo se skušali udob-
no namestiti, saj je bilo pred nami kar nekaj časa za branje. 
Knjižničarka je izbrala knjigo Iskanje Eve, ki jo je napisal 
slovenski avtor Damijan Šinigoj. Knjigo so letos dobili vsi 
sedmošolci, ki so vključeni v projekt Rastem s knjigo. Vse-
bina je zanimiva tudi za najstnike, zato nam je dve uri bra-
nja hitro minilo. 

Za malico smo si privoščili sadje, ki nam je vsem dobro 
teknilo. Ostali smo v šolski jedilnici, kjer smo se pogovarjali 
o prebrani vsebini. Učenci so skušali strniti svoje vtise na 
dveh plakatih, ki smo ju razstavili na steni pred knjižnico. 

Zadnjo uro projekta smo šli na obisk knjižnice v Centra 
DUO. Gospa nam je razložila nekaj zanimivosti o knjigah 
in nas popeljala po razstavi pirhov, ki so bili z različnih kon-
cev sveta.

Okrog 20. ure smo se poslovili in tako končali 2. noč 
branja na Osnovni šoli Veržej.

Zalika Horvat in Marjana Rojnik, mentorici

Romina pa je napisala spis z naslovom »Človek, ki ga je 
vredno poznati«, v njem je predstavila spomenik generala 
Rudolfa Maistra. Sporočanje je oblikovala kot pogovor z ge-
neralom, v katerem je orisala njegovo življenjsko in ustvar-
jalno pot, še posebej pa je poudarila njegov pomen v boju 
za severno mejo na Štajerskem.

Oba spisa sta bila nagrajena, učenki sta prejeli knjižni 
nagradi. Vsi nagrajeni učenci in njihovi mentorji pa so 
bili nagrajeni še s strokovno ekskurzijo v Vitanje, kjer so si 
ogledali Kulturno središče evropskih vesoljskih tehnologij.

Zalika Horvat, mentorica

SPREJEM ŽUPANA ZA NAJBOLJŠE UČENCE 
OSNOVNE ŠOLE VERŽEJ IN GLASBENE ŠOLE 
SLAVKA OSTERCA LJUTOMER

Že nekaj let pripravi župan sprejem za učence Osnovne 
šole Veržej in Glasbene šole Slavka Osterca Ljutomer, ki 

so se v iztekajočem šolskem letu izkazali s šolskim uspehom 
v vseh devetih letih šolanja in z izjemnimi dosežki na naj-
različnejših področjih. V letošnjem šolskem letu so to bili 
naslednji učenci Osnovne šole Veržej: Nika Košnik, Katarina 
Prašiček, Dominika Pušenjak, Niko Osterc, Patrik Sunko, Eva 
Klement, Sara Škraban, Rene Raj, Lara Svenšek, Živa Gran-
taša, Tadej Raj, Miha Rudolf, Tiffany Pilhar, Blaž Vidovič, 
Diana Šterman, Sara Vajs, Maša Maučec, Lea Marinič, Teja 
Kapun, Nina Klement, Bea Potočnik, Danilo Kerec, Aljoša 
Mlinarič, Lara Rozmarič, Romina Erjavec, Mirjam Ivančič, 
Timi Movrin, Bine Brunec, Gašper Rudolf, Jure Šterman, Fi-
lip Škrget, Žan Lorenčič in Jan Lorenčič. Njihovi mentorji so 
bili: Klavdija Krajnc, Ksenija Seršen, Damjana Ferenc, Cvet-
ka Ivančič, Jasna Poljanec, Marijan Šadl, Vladimir Bratkovič, 
Klavdija Petovar, Branka Kapun Pučko, Milena Sabotin, Za-Fo
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VALETA 2016

V torek, 14. 6. 2016, se je od osnovne šole poslovila gene-
racija učencev 2007 – 2016. Po čudovitem nagovoru in 

pozdravu gospoda Andreja Mernika so se učenci predsta-
vili s poskočnimi in ubranimi družabnimi plesi, med ka-
terimi ni manjkal niti tango. Plesne korake so osvojili pod 
mentorstvom gospe Nine Fras iz plesne šole Urška.

lika Horvat in Anton Šterman. Sprejema sta se udeležila tudi 
ravnatelj Borut Casar in vodja šole Marija Ferenc.

Izjemne rezultate na tekmovanjih je v letošnjem letu z 
igranjem na diatonično harmoniko dosegel tudi Ambrož 
Prašiček iz Glasbene šole Slavka Osterca Ljutomer. Tako sta 
se sprejema, ki ga je župan pripravil za obe šoli hkrati, udele-
žila tudi njegov učitelj Dejan Raj in ravnatelj Stanislav Lašič. 

Župan je vsem učencem čestital za njihove dosežke in 
jim zaželel lepe in brezskrbne počitnice. Oba ravnatelja, 
Borut Casar in Stanislav Lašič, sta se županu zahvalila za 
izkazano pozornost in za odlično sodelovanje obeh izobra-
ževalnih ustanov z Občino Veržej.               Bojan Ferenc
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Program so nadaljevali učenci 9. a, ki so nam predstavi-
li najvznemirljivejše utrinke in spomine iz vseh let šolanja. 
Učenci 9. b in 9. c pa so razmišljali o trenutkih prihoda v 
Veržej in času, ki so ga preživeli pri nas. Vse točke so po-
vezovali odlični glasbeniki (Nina, Mirjam in Blaž) s svo-
jimi nastopi. Seveda ni manjkala niti »fotozgodba« vseh 
treh razredov. Čustvene besede slovesa pa sta v imenu vseh 
učencev izrekli Romina in Ajla. Za konec sta vse prisotne 
nagovorila še ravnatelj Borut Casar in Tone Šterman, razre-
dnik 9. a. V svojem govoru sta še posebej izpostavila uspehe 
naših devetošolcev in jim zaželela srečo v življenju in na-
daljnjem šolanju.  Zalika Horvat, razredničarka 9. c

SPREJEM BODOČIH PRVOŠOLCEV  
V OŠ VERŽEJ

V četrtek, 18. 6. 2016, smo z učenci 1. in 2. razreda prip-
ravili sprejem za bodoče prvošolce, ki bodo prestopili 

prag Osnovne šole Veržej, 1. septembra 2016. Sprejema so 
se udeležili tudi njihovi starši. Otrokom in njihovim star-
šem smo pripravili krajši kulturni program, ob koncu naše-
ga srečanja pa smo starše seznanili z osnovnimi informaci-
jami, otroci pa so že imeli priložnost spoznavati svojo novo 
učilnico in vse kar se skriva v njej.             Ksenija Seršen

Vs
e 

fo
to

 A
rh

iv
 O

Š 
Ve

rž
ej

ŠPORT NA OŠ VERŽEJ

Lara in Jure sta osvojila deveto mesto na državnem 
finalu

V sredo, 9. 3. 2016, je bilo na 
OŠ Starše državno prvenstvo v 
badmintonu. Pravico nastopa 
na državnem prvenstvu so imeli 
učenci, ki so se na področnem 
prvenstvu uvrstili na prva tri 
mesta. Tako sta na državnem 
prvenstvo z naše šole tekmovala 
Lara Rozmarič in Jure Šterman. 
Oba sta tekmovala v kategoriji 
nelicenciranih tekmovalcev med 
devetimi razredi in mlajši. Lara 
je v skupinskem delu osvojila 
drugo mesto v skupini, nato pa 
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v dvoboju na izpadanje izgubila in osvojila končno deveto 
mesto med starejšimi učenkami. Tudi Jure je v skupinskem 
delu osvojil drugo mesto, nato pa v tekmi na izpadanje iz-
gubil in tako osvojil končno deveto mesto med starejšimi 
učenci.

Ekipni področni prvaki v badmintonu
V torek, 22. 3. 2016, je bilo v Lendavi ekipno področno 

prvenstvo v badmintonu. Ekipo naše šole so sestavljali: Ro-
mina Erjavec, Maša Maučec, Tadej Raj, Jan Lorenčič in Jure 
Šterman. V finalu so učenci naše šole igrali proti ekipi iz OŠ 
Križevci. Po napetih dvobojih je na koncu slavila OŠ Veržej 
z rezultatom 3:2 v zmagah. Tako je ekipa naše šole zmagala 
na področnem prvenstvu in se uvrstila na državni finale, ki 
bo 12. aprila v Mariboru.

 
Gašper drugi na področnem prvenstvu v plavanju

V sredo, 30. marca, je bilo v Radencih področno prven-
stvo v plavanju. Tekmovanja so se z naše šole udeležili: Lara 
Svenšek, Nejc Klemenčič, Gašper Rudolf in Jure Šterman. 
Vsi so tekmovali v kategoriji neregistriranih plavalcev, pla-
vali pa so na 50 metrov prosto. V kategoriji devetih razre-
dov med fanti, sta plavala Jure Šterman in Gašper Rudolf. 
Odličen rezultat je dosegel Gašper Rudolf, ki je v tej katego-
riji osvojil drugo mesto. Lara Svenšek in Nejc Klemenčič sta 
plavala v kategoriji sedmih razredov in mlajši, Nejc je osvo-
jil četrto mesto med fanti, Lara pa peto mesto med dekleti. 

Mali nogomet
V četrtek, 31. 3. 2016, je bilo v Ljutomeru medobčinsko 

prvenstvo v malem nogometu za mlajše dečke. Za našo šolo 
so igrali: Vito Golinar, Tadej Raj, Miha Rudolf, Tjan Novak, 
Nejc Brunec, Amadej Vršič in Nikola Rodič. V prvi tekmi so 
učenci naše šole igrali proti učencem iz OŠ Stročja vas, ter 
zmagali z rezultatom 3:0. V drugi tekmi je naš nasprotnik 
bila OŠ Križevci, proti kateri smo izgubili z rezultatom 5:0. 
V zadnji tekmi skupinskega dela smo igrali proti OŠ Mala 
Nedelja, ter zmagali z rezultatom 4:0. V tekmi za tretje mesto 
so učenci naše šole izgubili proti učencem iz OŠ Razkrižje z 
rezultatom 1:0. Tako je ekipa OŠ Veržej osvojila četrto mesto. 
Tekmovalo je sedem ekip iz sedmih različnih šol.

Medobčinski prvaki v mini odbojki
V četrtek, 7. 4. 2016, je bilo v Ljutomeru medobčinsko 

prvenstvo v mini odbojki za učence. Za našo šolo so ig-
rali: Nik Legen, Nejc Klemenčič, Rene Raj, Aljaž Stajnko, 
Peter Škrlec, Rok Novak, Patrik Sunko in Niko Osterc. V 
prvi tekmi so učenci OŠ Veržej igrali proti učencem iz OŠ 
I.C. iz Ljutomera in zmagali z rezultatom 2:0. V finalu pa so 
učenci naše šole igrali proti učencem iz OŠ Stročja vas. Po 
razburljivem tretjem setu so zmagali učenci iz OŠ Veržej in 
tako postali medobčinski prvaki. 

Tretji v državi
V mesecu aprilu je bilo ekipno državno prvenstvo v 

badmintonu. Tekmovanje je potekalo v Mariboru. Pravi-
co nastopa so imele ekipe, katere so se na področnem pr-
venstvu uvrstile na prva tri mesta. Učenci OŠ Veržej so kot 

zmagovalci pomurskega 
področnega prvenstva 
tekmovali v kategoriji 
nelicenciranih tekmo-
valcev. Za našo šolo so 
igrali: Jure Šterman, 
Lara Rozmarič, Maša 
Maučec, Romina Erja-
vec, Jan Lorenčič in Ta-
dej Raj. V skupinskem 
delu je ekipa naše šole 
igrala proti OŠ Kamni-
ca, OŠ Bojana Ilicha 
Maribor in OŠ Stopiče. 
Po odigranih skupin-
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skih dvobojih so se začele tekme na izpadanje. OŠ Veržej 
je kot zmagovalka skupine dobila za nasprotnico v nadalj-
njem tekmovanju OŠ Globoko, katero so učenci naše šole 
premagali z rezultatom 3:2. V polfinalu so učenci naše šole 
igrali proti OŠ Rudolfa Maistra iz Šentilja v Slovenskih go-
ricah, ter izgubili z rezultatom 3:1. V tekmi za tretje mes-
to so morali učenci iz OŠ Veržej premagati učence iz OŠ 
Žužemberk. Po napetih dvobojih jim je to z rezultatom 3:2 
tudi uspelo. V finalu pa je OŠ Rudolfa Maistra premagala 
našo sosednjo šolo OŠ Križevci. Tako so učenci OŠ Ver-
žej na ekipnem državnem prvenstvu v badmintonu osvojili 
tretje mesto. Potrebno je omeniti, da je OŠ Veržej bila med 
udeleženimi šolami državnega prvenstva najmanjša po šte-
vilu učencev in se ji je kljub temu uspelo uvrstiti na oder za 
zmagovalce. 

Mini nogomet
V mesecu aprilu je bilo 

v Stročji vasi medobčinsko 
prvenstvo v mini nogometu 
za učence petih razredov in 
mlajših, katerega so se ude-
ležili tudi učenci naše šole. 
Za našo šolo so igrali: Nejc 
Klemenčič, Tadej Raj, Nik 
Legen in Patrik Sunko. V 
skupinskem delu so učenci 
naše šole prvo tekmo igrali 
proti učencem iz OŠ Ivana 
Cankarja iz Ljutomera in 
tekmo končali z rezultatom 
0:0. Nato so igrali proti OŠ 
Cven, tekma se je končala 
prav tako z rezultatom 0:0. 
V tekmi za tretje mesto so učenci naše šole z rezultatom 2:0 
premagali učence iz OŠ Stročja vas in tako osvojili končno 
tretje mesto. Tekmovalo je šest ekip, zmagali so učenci iz 
OŠ Ivana Cankarja Ljutomer.

Medobčinsko prvenstvu v atletiki
V začetku meseca maja je bilo v Ljutomeru medobčin-

sko prvenstvo v atletiki. Za našo šolo so tekmovali: Nejc 
Brunec, Diana Šterman, Lea Marinič, Miha Rudolf, Tjan 
Novak, Maša Maučec, Tea Kapun, Bea Potočnik, Filip Škr-
get, Lara Rozmarič, Blaž Borko, Bine Brunec, Timi Movrin, 
Gašper Rudolf in Jure Šterman. V kategoriji mlajših učenk 
in učencev so zmagali: Lea Marinič v skoku v višino, Miha 
Rudolf v teku na 60 m in Tjan Novak v skoku v višino. Dru-
go mesto v kategoriji mlajših učenk in učencev sta osvojila 
Diana Šterman v teku na 600 m in Nejc Brunec, prav tako 
v teku na 600 m. V kategoriji starejših učenk in učencev so 
zmagali: Maša Maučec v skoku v višino, Lara Rozmarič v 
teku na 300 m, Bine Brunec v teku na 1000 m, Jure Šter-
man v teku na 60 m in moška štafeta 4x100 m (Filip Škrget, 

Bine Brunec, Timi Movrin in Jure Šterman). Drugo mesto 
je osvojil Timi Movrin v teku na 300 m in ženska štafeta 
4x100 m (Bea Potočnik, Maša Maučec, Tea Kapun in Lara 
Rozmarič).Tako so učenke in učenci naše šole na medob-
činskem atletskem tekmovanju osvojili osem prvih in štiri 
druga mesta. 

Jure Šterman in Bine Brunec področna prvaka v atletiki
V petek, 13. maja, je bilo v Murski Soboti področno pr-

venstvo v atletiki. Z naše šole so se prvenstva udeležili: Nejc 
Brunec, Diana Šterman, Lea Marinič, Miha Rudolf, Tjan 
Novak, Maša Maučec, Lara Rozmarič, Bine Brunec, Timi 
Movrin, Gašper Rudolf in Jure Šterman. V kategoriji starejših 
učencev sta zmagala Jure Šterman v teku na 60 m z rezulta-
tom 7.31 sekunde in Bine Brunec v teku na 1000 m z rezulta-
tom 2,56 minute. Drugo mesto je v kategoriji mlajših učen-
cev osvojil Miha Rudolf v teku na 60 m z rezultatom 8.44 
sekunde. Prav tako je drugo mesto še osvojila štafeta 4x100m 
(Timi Movrin, Bine Brunec, Gašper Rudolf in Jure Šterman).
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Jure Šterman postal najhitrejši osnovnošolec v 
Sloveniji

V juniju je bilo v Kopru državno prvenstvo v atletiki. 
Pravico nastopa je imelo 24 najboljših fantov in deklet v po-
samezni disciplini. Z naše šole se je na državni finale uvr-
stil Jure Šterman v teku na 60 m. Jure je še vedno aktualni 
državni rekorder v kategoriji sedmih razredov in mlajši, 
zato smo od njega pričakovali tudi letos dober rezultat. Že 
s kvalifikacijskim tekom je dokazal, da je njegova dnevna 
forma odlična, saj se je z najboljšim časom kvalifikacij, 7.22 
sekunde uvrstil v finale. V finalnem teku na 60 m pa je z 
rezultatom 7.13 sekunde zmagal in tako postal najhitrejši 
osnovnošolec v Sloveniji. Poleg zlate medalje za naslov dr-
žavnega prvaka, še je dobil pokal za najboljši rezultat med 
vsemi atletskimi disciplinami na državnem prvenstvu. 

 Diana Šterman tretja v državi
V Kopru je bilo državno osnovnošolsko prvenstvo v 

judu. Z naše šole so se ga udeležili: Diana Šterman, Gašper 
Rudolf in Miha Rudolf. Diana Šterman je v kategoriji do 44 
kg med devetimi razredi in mlajši osvojila tretje mesto, kar 
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OTROŠKA VESELICA 2016

Začelo se je poletje in čas je za sprostitev. Za zaključek 
šolskega leta smo se spet srečali v zeleni senčici pred 

šolo, da se skupaj poveselimo tako mali kot veliki. Otroci so 
ob pomoči mentorjev pripravili zanimiv kulturni program, 
v katerem so se predstavili kot pevci in instrumentalisti. 
Zvezde popoldneva so bili, kot je prav, devetošolci, ki so 

pomeni, da tudi v bodoče lahko pričakujemo uvrstitve na 
oder za zmagovalce, saj se je Diana borila z dve leti starej-
šimi tekmovalkami. Gašper Rudolf se je po dveh zmagah v 
polfinalu poškodoval in moral borbo predati. Kljub smoli 
zaradi poškodbe je osvojil peto mesto v kategoriji do 73 kg. 
Miha Rudolf se je tudi boril z dve leti starejšimi tekmovalci 
in v kategoriji do 60 kg osvojil sedmo mesto.

se tudi v tem letu izkazali in dosegli vidne uspehe, zdaj pa 
bodo stopili na nove poti proti svoji prihodnosti.

Po uradnem delu prireditve in malici so tako starejši kot 
mlajši nadaljevali druženje ob prijetnem klepetu in obuja-
nju šolskih spominov, veliko pa se jih je pomerilo tudi v 
prijateljskih športnih igrah.

Vsem učencem čestitamo za dosežen uspeh ter njim in 
staršem želimo vesele počitnice.       Kolektiv Osnovne šole Veržej
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DOGODKI V DOMU

GoForMura natečaj
Projekt GoForMura in Gozdarski zavod Slovenije sta 

razpisala ustvarjalni natečaj, da bi otroke spodbudili k 
opazovanju in doživljanju gozda, ki jih obkroža. Izbrali so 
nagrajence po triadah, ki bodo prejeli zanimive praktične 
nagrade, razstava nagrajenih risb pa bo potovala tudi po 
Sloveniji. 

Za ta natečaj mi je povedala vzgojiteljica Andreja. Ker 
rad zmagujem in sem vesel, če dobim nagrado, sem se pri-
javil. Lotil sem se risanja. Narisal sem gozd ob reki Muri, 
kakor si ga predstavljam v prihodnosti. Bilo je naporno, saj 
sem se resnično trudil. Ko je vzgojiteljica risbico odposlala, 
sem nanjo kar malce pozabil.

Čez dva tedna sem v šoli izvedel, da sem osvojil celo 
prvo mesto. Moja risbica je objavljena tudi na spletni strani 
med drugimi izbranimi najboljšimi risbicami. 

Zelo sem ponosen, da mi je uspelo in občutek je dober. 
Zdaj čakam le še na nagrado.          Aleks K.

Likovna kolonija v Višnji Gori
V torek zjutraj sem izvedel, da grem na likovno kolonijo 

v Višnjo Goro. Bil sem vesel, da tisti dan zame ne bo pouka 
in radoveden, kako bo tam. 

Ko rišem, mi misli potujejo čisto drugam. Rišem tudi v 
prostem času. Enkrat sem že bil v Višnji Gori na Jurčičevem 
pohodu in mi je bilo zelo všeč. 

V četrtek zjutraj sem se pripravil, najedel in počakal 
vzgojiteljico Lidijo in Aljoša. Ko smo ob pol sedmih kre-
nili, je bilo deževno. Na poti smo se pogovarjali o različnih 
temah. Ob prihodu v Višnjo Goro nas je pričakala mali-
ca. Nato smo iz avtomobila 
vzeli svoje risalne pripo-
močke. Vsi so nas zelo lepo 
sprejeli. Vzgojiteljica Lidija 
in midva z Aljošem smo 
bili skupaj s predstavniki 
dveh drugih zavodov. 

Ko smo začeli risati, sem 
najprej imel problem, ker 
nisem vedel, kako naj na-
rišem pomlad in slap, a ko 
sem končal, sem bil zado-
voljen s svojim delom. 

Pred razglasitvijo sem 
bil zelo napet. Ko sem sli-
šal, da sem s svojo risbo 
dosegel 2. mesto ter prejel 
srebrno priznanje, sem bil 
presenečan in hkrati zelo 
vesel.                         Lukaš S.

Dobri asi - nogometni turnir med zavodi
V sredo, 11. 5. 2016 smo se udeležili tretjega tradicio-

nalnega nogometnega turnirja DOBRI ASI. Sodelovali so 
nogometaši iz šestih zavodov iz cele Slovenije. Organizator 
turnirja je bil Vzgojni zavod Slivnica.

Razen Slivnice so tekmovali še VIZ Višnja Gora, VIZ 
Smlednik, Center Janeza Levca, Dom Antona Skale in naš 
Dom Veržej. Za ekipo Veržeja so igrali: Kenan, Nikola, 
Leon L., Danilo, Leon V., Matic in Kristjan. Ekipo sta vodila 
Primož Kralj Ritonja in Matej Rožman.

Fantje so pokazali veliko borbenosti in poguma v tek-
mah s starejšimi in večjimi fanti drugih zavodov, tako, da 
smo nudili pošten odpor proti vsem, s katerimi smo igrali. 
Zasedli smo šesto mesto.

Zahvaljujemo se organizatorju turnirja Zavodu Slivnica 
za kvalitetno organizacijo in dobro pogostitev po turnirju. 
Naslednje leto se srečamo spet. Organizator naslednjega, 4. 
turnirja Dobri asi 2017 bo Vzgojni zavod Smlednik.

Mentor Primož Kralj Ritonja

Obisk festivala Igraj se z mano
V petek, 20. 5. 2016 smo se udeležili 10. mednarodnega 

festivala »Igraj se z mano«, ki je potekal na mariborskem 
Trgu svobode. Festival je namenjen vključevanju otrok, 
mladostnikov in odraslih s posebnimi potrebami, s ciljem 
zgraditi močno in strpno družbo, ki bo odprta za razno-
likost in vključenost vseh ljudi. Na festivalu so poteka-
le ustvarjalne delavnice, plesni nastopi, igre in animacije. 
Lukaš, Leon L., Sara in Zala so sodelovali s plesnim nasto-
pom in ustvarjalnimi delavnicami.      Mentorica Natalija Majcen
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Natečaj Moja domovina – Od zrna do kruha
Kulturno naravoslovno društvo Naša zemlja je v šolskem 

letu 2015/2016 razpisalo literarni, likovni in fotografski na-
tečaj »Moja domovina – Od zrna do kruha«. O tem so, pod 
vodstvom mentorice Andreje G. Kreslin, razmišljali fantje iz 3. 
skupine, ko so se prijavili k sodelovanju na likovnem natečaju.

 Vzgojiteljica Andreja nas je povabila k sodelovanju na 
likovnem natečaju. Navdušili smo se kar vsi, saj smo upali 
na nagrado, poleg tega pa vsi radi rišemo. 

Aleks se je navdušil prvi. Narisal je peka, ki peče kruh. 
Nanj se je spomnil, ker rad peče in kuha tudi sam. Leon 
je narisal polno skledo izdelkov iz moke. V njej je kruh, 
pšenica, francoska štruca, francoski rogljiček. Narisal je še 
pecivo in vrečo moke. Hotel se je preizkusiti in videti, ali je 
njegovo risanje dovolj dobro, da si prisluži nagrado. Tilen je 
narisal mlin, ki je v naši bližini na Muri. Žan se je spomnil, 
da so včasih moko spravljali v skrinjo in jo je zato narisal. 
Lukaš pa tako ali tako rad riše, ker takrat pozabi na vse in se 
sprosti. Narisal je žitno polje. Vsi smo se potrudili in naše 
risbice so bile všeč tudi vzgojiteljici Andreji, ki jih je nato 
poslala na natečaj. Konec maja so nam sporočili, da smo si 
vsi zaslužili nagrade.          Fantje iz 3. skupine

 
Delavnice za starše in CSD

Dan pred prvomajskimi počitnicami, 26. aprila 2016, 
smo organizirali delavnice za starše, skrbnike, rejnike naših 
otrok in delavce CSD, ki zanje skrbijo. Tokratno druženje 
je bilo namenjeno predvsem povezovanju skupine, saj smo 
letošnje pomladne delavnice namesto že utečenih ustvar-
jalnih delavnic, spremenili v zabavne igre. Obiskovalci in 
otroci smo krožili po skupinah, spoznavali še druge skupi-
ne in ljudi.

Po kratkem kulturnem programu, smo se podali nalo-
gam naproti. Na prvi postaji smo se pripravljali na izlet, 
tako da smo se oblačili in pakirali. Druga postaja je pos-
krbela za malo športnega duha z brcanjem na gol. Na tretji 
postaji smo uporabili roke, noge in telo in se preizkusili v 
pantomimi. Četrta postaja je poskrbela za naše možgančke, 
saj smo reševali kviz o Sloveniji. Na peti postaji smo preiz-
kušali naše glasbeno znanje in prepoznavali melodije. Na 
šesti postaji pa smo uporabili vid in logiko, saj smo sestav-
ljali sestavljanko.

Pri vsem druženju je bil pomemben skupinski duh, zaba-
va in veselje. Malo je seveda bilo tudi tekmovalnosti, saj smo 
tekmovali otroci proti odraslim. Čeprav ni bila v ospredju 
zmaga, ampak druženje in povezovanje, pa vseeno lahko 
omenimo, da je zmagala ekipa deklet iz prve skupine, ki se 
je izkazala v izstopajočem poznavanju glasbe, sledila je ekipa 
odraslih iz druge skupine in ekipa punc iz druge skupine.

Druženje smo zaključili ob malici in klepetu, potem pa 
so se otroci podali na že pričakovane prvomajske počitnice.

Odpustniki sporočajo
Kaj ti bo ostalo v spominu, ko zaključiš bivanje v zavodu?
# Ljudje v zavodu, izkušnje, moja skupina brez katere ne 

bi šlo, vzgojitelji, druženja, skupni trenutki, stiske, slabi 
dnevi, nasveti, kraj Veržej.

# Ko smo igrali na turnirju in smo se zabavali.
# Trenutki s puncami, fanti, vzgojitelji…
# Vikendi v zavodu (kazenski, šoping, učne ure …).
# Skupinski izleti, polivanje pred skupino, generalke pri 

vzgojitelju, pogovor z vzgojiteljicami, »nabijanje muzike 
v skupini«…

# Vzgojitelji, predvsem vzgojiteljica Darinka, Blaž.

 
Kaj si se naučil v zavodu?
# V zavodu ni pravih prijateljev, da fantje gredo, prija-

teljstvo ostane in pa da sem zdaj bolj trdna kot oseba.
# Spoštuj ljudi!
# Biti potrpežljiv, se naličiti, komunicirati z drugimi.
# Spanja, učenja, pametovanja :)
# Da ne smem bežati ali skrivati problemov, ampak se po-

govoriti.
# Da se ne smeš prehitro razburiti. 

 
Bi kaj spremenil, če bi še enkrat prišel v zavod?
# Spremenila bi odnos do soljudi, moje vedenje, v glavnem 

vse, kar bi bilo odvisno od mene, mojih odločitev …
# Ne bi bil tak kot sem, a ne vem, če se bom spremenil!
# Nič ne bi spremenila, ker bi se trudila, da niti v zavod ne 

bi prišla. 

Odpustniki sporočajo (avtorica risbice Zala G.)
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# Ne bi več bila ob kazenskih vikendih tukaj.
# Prej bi se že moral spametovati. 
# Spremenila bi obnašanje. 

 
Kaj bi sporočil mladostniku, ki je ravno prišel v zavod?
# Drži se, ubogaj, ne kadi. Ko ti je hudo, se spomni, da je 

mnogim še huje. Ne reži se, trudi se za vikende, ne delaj 
bedarij in ne pozabi, da za vsakim dežjem posije sonce.

# Uči se, kolega. Ne jezikaj. Bodi priden. Brigaj se zase … 
In hodi vsak vikend domov!

# Ne poskušaj imeti prav, ko veš, da je narobe, ker tako ne 
moreš. Ne laži. 

# Trudi se, poboljšaj se in ne beži pred problemi.
# Spoštuj pravila in ubogaj vzgojitelje!

Podelitev letnih pohval
“Največja nagrada za človekov trud ni tisto, 
kar bo zanj dobil,
temveč tisto, kar bo postal.”
John Ruskin

Šolsko leto se bliža h koncu. Otroci zaključujejo še zad-
nje šolske zadeve, devetošolci se poslavljajo, vsi skupaj pa se 
že počasi pripravljamo na počitnice. V času, ki smo ga pre-
živeli skupaj, se je vsak trudil po svoje, eni bolj, drugi manj, 
eni bolj uspešno, drugi manj, eni dalj časa, drugi manj, am-
pak verjamemo, da vsak po svojih zmožnostih. Vsak zase 
ve, kaj je v tem času postal …

Tisti, ki so bili še posebej uspešni in so se posebej trudili 
na različnih področjih, so že med šolskim letom prejemali 
ustne pohvale, tudi mesečne pohvale na domski skupnosti. 
Pohvale smo zbirali celo šolsko leto. Ob koncu jih je vodja 
doma, Kamila Kramarič zbrala, vzgojitelji pa smo jih do-
polnili še z zadnjimi detajli.

Letos je bilo število pohvaljenih kar veliko. V ponedeljek, 
13. 6. 2016, je vodja doma, Kamila Kramarič, podelila kar 12 
letnih pohval za šolsko leto 2015/2016. Vsak izmed pohvaljenih 
je poleg pisne pohvale in čestitke dobil še manjšo pozornost.

Vzgojitelji vemo, da se boste še naprej trudili, da bi bili 
še boljši, še uspešnejši, še srečnejši, bolj ljubljeni, bolj veseli, 
bolj sprejeti … predvsem pa bodite otroški.

Vzgojitelji doma Veržej

UTRINKI IZ VRTCA

Folklorna skupina otrok iz našega vrtca se je v sredo, 6. 
4. 2016 uspešno predstavila na reviji otroških folklor-

nih skupin v Svetem Juriju ob Ščavnici. Za nastop smo bili 
pohvaljeni, saj so se otroci odlično odrezali – to je potrdila 
strokovna spremljevalka.

Bioblitz
Otroci prve in druge skupine Vrtca Veržej so nastopi-

li na popoldanskem kulturnem programu, ki je potekal v 
sklopu prireditve Bioblitz – 24 ur z reko Muro.

Na začetku programa je zapel pevski zbor Vrtca Veržej, 
pod vodstvom vzgojiteljice Mateje in ob spremljavi vzgoji-
teljice Marjete na kitari.

V drugem delu so se nam otroci predstavili s folklor-
nim spletom. Na šaljiv in njim primeren način so predsta-
vili šege, navade, ki so značilne za naš kraj in samo reko 
Muro. Tako so med plesi in pesmijo metali kamenje, vlekli 
vrv, jahali buče čez reko Muro, nesli pšenico k mlinu, sejali 
moko, pekli pogače in s pomočjo Janeza Ferenca, ki je igral 
na violino, priklicali dež s pesmijo »Dež de ša« ter povedali 
kakšno hudomušno na svoj račun. Na harmoniki je otroke 
spremljal Ambrož Prašiček, v sam program pa so bili vklju-
čeni še Blaž Borko, Vito Golinar in Aljaž Stajnko.

Iskrene čestitke vsem nastopajočim in velika zahvala 
vsem, ki so na kakršenkoli način pomagali pri izvedbi sa-
mega programa.                 Alenka Belec

Otroci iz vrtca so s pevskim zborčkom sodelovali na 
otvoritvi kulinarične razstave, ki je bila v prostorih župni-
šča v Veržeju. Otroci iz oddelka 2 in 3 so v petek skupaj z 
vzgojiteljicami pekli kekse in v vrtcu pripravljali pecivo, ki 
je bilo prav tako razstavljeno na razstavi. 
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ZAKLJUČNA PRIREDITEV VRTCA

V sredo, 22. 6. 2016, je v parku pred vrtcem potekala za-
ključna prireditev Vrtca Veržej, na kateri so se od vrt-

ca poslovili otroci najstarejše skupine, ki bodo septembra 
postali šolarji.

Z različnimi točkami smo prikazali, kaj vse so otroci v 
vrtcu spoznali, usvojili in se naučili. Program nastopa smo 
načrtovali tako, da smo se s plesom in petjem sprehodili 
skozi bogato, že minulo šolsko leto 2015/16. Otroci so pre-
jeli tudi priznanja, ki so jih pridobili s svojim sodelovanjem 
v športnem programu Mali sonček. Vzgojiteljici sva jim za 
popotnico pripravili skromna darilca s šolskimi potrebšči-
nami, ki jih bodo potrebovali v šoli.

Po kulturnem programu je sledila pogostitev z druže-
njem, na katerem smo se dokončno poslovili od šolskega 
leta in uspešno priklicali počitnice.

Vzgojiteljica Mateja 

Vsako leto v vrtcu pripravimo srečanje z dedki in babi-
cami, saj se strokovne delavke v vrtcu zavedamo, da so oni 
tisti, ki predstavljajo zelo pomembno vlogo v otrokovem 
življenju. Zato smo jih v torek, 31. maja ob 15. uri, povabili 
k nam v naš vrtec. 

Pripravili smo jim program, v katerem so se predstavili 
vsi otroci. Ob skupnem druženju na igrišču vrtca smo se na 
koncu okrepčali še s kruhki z namazi, se osvežili s sokovi 
in češnjami.

V veliko veselje nam je bilo, da so se kljub vsakodnev-
nim opravilom in aktivnostim ter zasedenosti odzvali naše-
mu povabilu – bilo jih je čez 90.

Otrok, ki odrašča s starimi starši, je deležen nešteto 
drobnih koristi, če pa nima možnosti preživeti prijetnih 
uric z babicami in dedki, bo v življenju vsekakor prikrajšan 
za dragocene izkušnje… Nežni objemi, varno zavetje in lju-
bezen, ki mu ga nudita dedek ali babica, še posebej, ko ob 
njem niso starši, se ugnezdijo v otroško dušo in ostanejo v 
njej zagotovo za vedno! Naši malčki se tega še ne zavedajo – 
vendar pa so z velikim veseljem čakali na dan, ki je za nas v 
vrtcu prav poseben – prišli so, ker jih imajo neizmerno radi.

V četrtek, 21. aprila, je v športni dvorani ŠIC v Ljutome-
ru potekala prireditev, na kateri so se predstavili tudi najsta-
rejši otroci iz našega vrtca. Prireditev vsako leto pripravi 
Občinsko društvo prijateljev mladine  in eden izmed vrtcev, 
letos je bil to vrtec Križevci.

Predstavili so se otroci iz vrtcev Upravne enote Ljutomer 
– vrtec Ljutomer, Razkrižje, Križevci, Mala Nedelja, Ceza-
njevci, Stara Cesta, Stročja vas in Veržej. Minilo je pravo 
mavrično popoldne s plesom in petjem predšolskih otrok.

Zaposlene iz vrtca smo se letos na strokovno ekskurzijo 
odpravile v novo zgrajeni vrtec v Črenšovce. Po strokov-
no-izobraževalnem delu in po predstavitvi vrtca s strani 
vzgojiteljice Petre in ravnateljice, smo nadaljevale še popol-
dansko druženje.  

Na razglednem stolpa Vinarium v Lendavi smo se 
razgledale po Prekmurju in po Prlekiji, vse do Avstrije, Hr-
vaške in Madžarske. Krasno vreme nam je to tudi omogo- Fo
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čalo. Zatem smo se odpravile v Dobrovnik, v Tropski vrt in 
se naužile lepot narave ter se seznanile z gojitvijo orhidej 
pri njih. Dan smo zaključile v adrenalinskem parku ob Bu-
kovniškem jezeru.

Gabrijela Kuhar, vodja vrtca 
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Srečanje starejših župljanov
Na 5. postno nedeljo je župnijska Karitas organizirala 

srečanje starejših župljanov. Na srečanje je povabila župlja-
ne stare nad 70 let iz Veržeja, Bunčan in Banovec. Pri sveti 
maši ob 9.30 uri so se zahvalili Bogu za dano življenje in 
prehojeno življenjsko pot in ga prosili za blagoslov na jesen 
svojega življenja. Sledila je pogostitev v dvorani župnijskega 

doma. Pevci otroškega in mladinskega pevskega zbora pod 
vodstvom ga. Marjete Ivančič so s svojim ubranim petjem 
obogatili sveto mašo in v krajšem kulturnem programu raz-
veselili in razvedrili prisotne v župnijski dvorani. V družab-
nem srečanje, v prijetnem klepetu in obujanju spominov, so 
naši starejši župljani preživeli nekaj prijetnih uric.

Florjanova nedelja in kulinarična razstava
Župnijska Karitas Veržej je v okviru prireditev o ob-

činskem prazniku občine Veržej organizirala kulinarično 
razstavo, na kateri so se s svojimi dobrotami predstavile go-
spodinje iz Veržeja. Prostovoljni prispevki zbrani s prodajo 
peciva bodo namenjeni pomoči potrebnim v naši župniji.

Gasilci in gasilke PGD Veržej, Bunčani in Banovci pa so 
se ob godu svojega zavetnika sv. Florjana pri sveti maši ob 
9.30 uri spomnili vseh pokojnih gasilcev in se priporočili 
svojemu zavetniku, da bi nas varoval večnega ognja. 

NAŠE POTOVANJE

V skupini najstarejših otrok v našem vrtcu se je v teh po-
mladnih dneh veliko dogajalo. Kar dva meseca smo 

potovali po Sloveniji in z različnimi dejavnostmi s pomočjo 
pravljic, zgodb, pesmi in slik spoznavali naše bližnje in šir-
še okolje. Na gregorjevo, ko se po ljudskem izročilu ptički 
ženijo, smo jim na drevesih pred našim vrtcem pripravili 
posebno presenečenje. S pisanimi trakovi smo jim okrasili 
drevesa, v zahvalo pa so nam ptički pod njimi pustili slad-
ke miške. V sklopu projekta Eko nahrbtnik – zelena žabica, 
smo izvedli daljši opazovalni sprehod, saj smo spoznavali 
ptice, ki živijo v našem kraju. Udeležili smo se tudi delavnic 
ob zaključku projekta v vrtcu Stročja vas, kjer smo preživeli 
ustvarjalno dopoldne. Spoznavali smo pirhe, značilne za po-
samezne slovenske pokrajine, s pobarvanimi po naši zamisli 
pa smo sodelovali na Vseslovenski razstavi pirhov. Značilne 
belokranjske rajalne plese smo ob spremljavi učencev naše 
šole zaplesali na prireditvi Pozdrav pomladi. S tem progra-
mom smo se predstavili še na prireditvi Mavrični vrtiljak v 
Ljutomeru. Z likovnimi izdelki smo sodelovali na natečajih 
Meg in dinozavri in Varna pot v vrtec ter za natečaj Uhu iz-
delali slovenskega knjižnega junaka – Bedanca.

V okviru projekta Bralna značka smo ob pomoči star-
šev brali pravljice in jih pripovedovali v vrtcu. Šolska knji-
žničarka nam je ob obisku knjižnice podelila pohvale.

Mesec maj smo preživeli športno. S starši smo preži-
veli športno popoldne »na ploci«, se udeležili pohoda za 
dan prijateljstva v Mali Nedelji in izvedli vse dejavnosti 
za program Mali sonček: kolesarjenje, rolanje, spretnosti 
z žogo in plavanje. Ponosni smo na vse naše plavalce, saj 
so po enotedenskem plavalnem tečaju vsi prisotni osvo-
jili zlatega morskega konjička.

Zadnji dan v maju smo v vrtec povabili tudi naše ba-
bice in dedke in zanje pripravili krajši nastop.

Za bodoče prvošolce sta bili v juniju organizirani tudi 
Cicibaniada – mini olimpijada v OŠ Križevci in Likovna 
kolonija v Babincih, zdaj pa se že pripravljamo na prire-
ditev ob zaključku šolskega leta, na kateri bomo seveda 
glavni prav mi, ki se od vrtca poslavljamo.

Mateja Šumenjak in Ingrid Grantaša
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Izkažimo čast slavnim možem!
Leto je naokrog in naša ustanova je ponovno povabi-

la Veržence in druge goste na Kovačičev večer ter s tem 
obudila tradicijo spomina na velikega Verženca duhovnika 
Franca Kovačiča, ki je skupaj z rojakom Antonom Pušče-
njakom postavil Marijanišče.

Salezijanski duhovnik Mirko Rakovnik je s svojo izpi-
ljeno besedo in izborom fotografskega gradiva izkazal čast 
slavnim možem, ki so delovali tako v Marijanišču kot v žu-
pniji Veržej. Že sam govornik je poudaril duhovno in kr-
ščansko dimenzijo vseh slavnih mož, temu pa je z izbranimi 
ritmično duhovnimi pesmimi dodala še glasbena skupina 
»Veselje« iz Radencev, ki je še poglobila čast in slavo, ki iz-
vira iz Njega, ki ni usoda, temveč naš Stvarnik in Odrešenik.

Ob koncu se je direktor Zavoda Marianum Peter Pučnik 
zahvalil vsem nastopajočim in vsem udeležencem, še pose-
bej pa domačinom za vse žulje in premoljene desetke, ki so 
jih darovali v obuditev in delovanje današnjega Marijani-
šča. S tem dokazujejo, da vredno pišejo slavno zgodovino 
in dodajajo kamenček v mozaik slavnih oseb. Večer se je 
nadaljeval v avli Marijanišča, kjer so se udeleženci še dolgo 
pomenkovali in se zadržali v prijetnem druženju.

Pa ravno mi(dva)
Salezijanci, sestre HMP in salezijanci sotrudniki že dru-

go leto zapored pripravljajo Vikende za družine. Program je 
sestavljen in pripravljen tako za starše kot za otroke. Obo-
jim omogoča kvalitetne vsebine, poleg tega pa druženje, 
priložnost za pogovor, igro in duhovnost.

Letos razmišljajo ob treh besedah, ki jih je papež Franči-
šek na srce položil zakoncem in družinam, da bi bili njihovi 
odnosi vedno sveži in trdni: »prosim«, »oprosti« in »hvala«. 
Drugi letošnji vikend je potekal v Veržeju, udeležilo pa se 
ga je največ družin do zdaj, kar 16.

Vzdušje in odzivi družin so bili tudi tokrat odlični in 
spodbudni tako za pripravljalno ekipo kot za prizadevne 
animatorje. Program si družine gotovo lahko obetajo tudi 
prihodnje leto!

Srečanje družin prvoobhajancev
Že tradicionalno je Marijanišče tudi letos povabilo dru-

žine prvoobhajancev na skupno srečanje. Na povabilo naj-
bolj prizadevnih župnikov, ki jim je še mar za svoje farane, 
se je zbralo veliko staršev in otrok iz nekaterih prleških žu-
pnij, kot so Sveti Jurij ob Ščavnici, Mala Nedelja in Kapela 
ter mnoge posamezne družine iz drugih krajev.

Peter Pučnik je nagovoril starše, otroke pa so zaposlili 
animatorji SMC Veržej pod prizadevnim vodstvom s. Za-
like. Po bogatem programu je sledilo skupno druženje in 
sveta maša, nato pa še piknik na dvorišču Marijanišča.

Podelitev zakramenta prvega svetega obhajila
To nedeljo je naša župnija praznovala poseben dan. Pet 

letošnjih prvoobhajancev je prejelo zakrament Prvega sve-
tega obhajila. S sestro Zaliko so se skozi celo veroučno leto 
pripravljali na ta svečani dan, ko so prvič v življenju z vese-
ljem ter hvaležnostjo prejeli Jezusa v svoje srce.

 

Telovska procesija
Tudi v naši župniji smo praznik Svetega rešnjega telesa 

in krvi počastili s slovesno procesijo po ulicah Veržeja. Pri 
vsakem oltarju smo prosili Božjega blagoslova za našo do-
movino in tudi za travnike, polja, gozdove. V molitvah smo 
prosili za varstvo naše župnije pred naravnimi nesrečami 
in točo. Jezusu smo položili v srce, naj nas varuje bolezni in 
blagoslavlja naše delo na vrtovih, poljih in tudi na delovnih 
mestih. 
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AnimaSTART je »zaštartal«
V Marijanišču so se zbrali predstavniki animatorjev orato-

rijev z obeh strani Mure na t.i. AnimaSTARTU. Namen njiho-
vega druženja je bila priprava na dobro organiziranje in vode-
nje poletnih oratorijev, ki bodo potekali v njihovih župnijah.

Program je bil na videz preprost, a obenem zahteven. V 
družabnih igrah so se udeleženci spoznavali ter si izmenjali 
mnenja in izkušnje. Sledili sta dve delavnici. Salezijanec in 
direktor Zavoda Marianum Veržej, Peter Pučnik, je skozi 
katehezo prikazal pomen vsakega oratorija, ki ima temelj v 
odnosu do Jezusa in njegovega evangelija, salezijanska sot-
rudnica Brigita Lukman pa je mlade skozi prvine dramske 
predstavitve »poučila« o pomenu podajanja vsebin otro-
kom in mladim na oratoriju.

Animatorji so kar vsrkavali nova spoznanja in samo že-
leti je, da bodo poletni oratoriji ob Muri pokali po šivih, ne 
le zaradi količine, temveč predvsem zaradi kvalitete.

Vigilija Marije Pomočnice
Praznovanje Marije Pomočnice je v salezijanski tradiciji 

temelj, ki ga je postavil sam don Bosko. Tudi v Veržeju se že 
stoletje praznuje njen praznik.

Letošnje dvodnevno praznovanje se je tradicionalno 
začelo s sveto mašo v Kovačičevi dvorani Marijanišča, ki 
jo je vodil Štefan Krampač, župnik v Radencih. Predvsem 
domačim romarjem je spregovoril o materi, ki jo ima vsak 
izmed nas. Tako kot se mi vračamo k materi ali se je spomi-

njamo, tako je Bog izbral svojemu sinu Marijo za mater. In 
Marija je po Jezusu postala mati Cerkve, mati duhovnikov 
in naša skupna mati.

Slavje je s petjem obogatil mladinski pevski zbor in sku-
pina Spes. Po procesiji z lučkami in milostnim kipom pa 
so zbrani v župnijski cerkvi zapeli še litanije matere Božje, 
ki jih je vodil Peter Pučnik in se tako spokojno zahvalili in 
priporočili naši nebeški materi.

Praznik v solzni dolini
Praznovanje Marije Pomočnice je tudi letos združilo 

zveste romarje z obeh strani Mure v lepem in sončnem vre-
menu. Že v župnijski cerkvi so se romarji zgrinjali k Ma-
riji ob molitvi za duhovne poklice, ki so ga pripravili člani 
Združenja Marije Pomočnice iz Murske Sobote. Nato se je 
po Veržeju razvila procesija, ki ji je predsedovala Marija Po-
močnica v podobi milostnega kipa, za njo pa je kot sveti 
Bernard stopal stiški opat, pater Janez Novak z duhovniki, 
ministranti, gasilci in vernim ljudstvom.

Sveto mašo na dvorišču Marijanišča so popestrili mladi 
pevci in pevke zborov iz Šentjanža na Dolenjskem, Murske 
Sobote, Veržeja in nekateri posamezniki iz okoliških župnij. 
Pod diktirko Petra Pučnika so izvedli njegovo najnovejšo 
mašo ob spremljavi tričlanskega izkušenega priložnostnega 
ansambla. Pater Janez Novak je s svojo kleno besedo nago-
voril romarje, seveda o Mariji. Čeprav smo obhajali praznik 
Svete Trojice, ki je najgloblja ljubezen, pa Marija izraža de-
lček te ljubezni, ki jo je Bog razlil na ljudi. Kljub solzni do-
lini, v kateri še vedno živimo, se lahko obrnemo na Marijo, 
kot svatje v Kani Galilejski, in ona bo prosila za nas. Ne le 
pri umanjkanju vina, tudi pri umanjkanju človeške pove-
zanosti, gorja, vojn, begunstva in vsakovrstnega razdejanja 
Marija prosi za človeški rod. In ob prebiranju njegove bese-
de ter v zaupanju v Marijo bomo to dolino iz gorja spremi-
njali v medsebojno povezanost in solidarnost.

Romarjem in sodelujočim so domače gospodinje prip-
ravile pravo pogostitev, manjkala ni niti dobra kapljica, ki je 
vse povezala v pravi agape prve krščanske skupnosti.

Grega Valič, vodja Marijanišča
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STARE FOTOGRAFIJE GOVORIJO – KMETIJSKA ODDAJA »ZNANJE IMANJE«

Tudi fotografije tokratne Fünkešnice nam je posredoval 
g. Stanko Puhar. Prikazujejo gostovanje folklorne sku-

pine iz Veržeja v Grljanu v Srbiji. Folklorno skupino je tak-
rat vodila ga. Zalika Hladnjak. Fotografije so iz leta 1975. 
Takrat so se veržejski folklorniki v Grljanu, v Srbiji, udeleži-
li snemanja kmetijske oddaje z naslovom »Znanje imanje«. 

Na skupinski fotografiji zadaj od leve proti desni stojijo 
Alojz Pečič, Vinko Kapun, Stanko Puhar, X, Franc Koroša. 
V spodnji vrsti pa smo prepoznali Slavka Topolovca, An-
tona Gaberca, Nado Seršen in Hildo Hladnjak. Nekaj ver-
žejskih folklornikov nismo prepoznali, med njimi pa lahko 
vidimo tudi precej folklornikov iz Srbije.             Ksenija Seršen

Dere sen jas mali bija,
te je lüšno blo,
kolca sen po hiš potaka,
varval mačkico …
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V tem času se je razdivjala vojna vihra v republikah nek-
danje Jugoslavije in so začeli prihajati v Slovenijo številni 
begunci, zlasti s področja Republike Bosne in Hercegovine. 
Glede na odprta vprašanja denacionalizacije in z željo po-
magati najbolj potrebnim, saj so bili mnogi med begunci 
tudi šoloobvezni otroci in mladostniki, smo se salezijanci 
uspešno dogovarjali z vodstvom Občine Ljutomer, da v tem 
obdobju omogočimo nastanitev beguncev v objekt Marija-
nišča (Sezaj Zavod Marianum). V neposredni bližini objek-
ta je namreč takrat delovala popolna osnovna šola, otroški 

DOGODKI ROKODELSKEGA CENTRA 
VERŽEJ

Razstava ročnih del klekljaric in 
DU Veržej

Sedaj že tradicionalno vsakole-
tno praznovanje občinskega pra-
znika popestri tudi razstava v roko-
delskem centru. Kako drugače kot 
s postavitvijo na ogled izdelkov, ki 
nastajajo izpod domačih rok. Tako 
skupina klekljaric, ki jo vodi Ta-
tjana Prelog, kot sekcija ročnih del 
Društva upokojencev Veržej, ki jo 
vodi Štefka Šterman, je ustvarjalna 
skozi vse leto in s ponosom lah-
ko pokažejo svoj trud, kreativnost 
in spretnosti. Obiskovalci, ki so si 
razstavo ogledali, so bili navdušeni 
– kar pa je nenazadnje že stalnica 
pri obiskih naših razstav.

BioBlitz nam je približal 
življenje kraljice voda

Center DUO se je tudi letos 
pridružil temu, za lokalno skupnost 
pomembnemu dogodku. Poleg ak-
tivnega izvajanja delavnic v lončar-
skem ateljeju in predstavitvi na stoj-
nicah, na prireditvenem prostoru, 
sta v Puščenjakovi dvorani bili na 
ogled kar dve razstavi: Aquaviva in 
Aqualutra. Prva je predstavljala živo 
vodo od diodiverzitete do pipe, dru-
ga pa je predstavila življenje vidre. 
Razstavo je pripravil inštitut za 
ohranjanje naravne dediščine Lutra.

Rokodelske delavnice
Živahnost pomladi je v pisanih 

barvah zaživela tudi v naši rokodelski delavnici, kjer so v  
  ustvarjalnem duhu in skupaj z našimi rokodelci ustvarja-

CENTER ZA BEGUNCE  
V SALEZIJANSKEM DOMU V VERŽEJU 

S sprejemom zakona o denacionalizaciji v Republiki Slo-
veniji je Družba don Boskovih salezijancev v Sloveniji 

dobila pravni temelj, na katerem je lahko gradila up, da bo 
po vojni zaplenjeno in nacionalizirano premoženje nekda-
njega »kloštra« Marijanišča v Veržeju z vsemi nepremični-
nami zopet dobila v svojo last in posest. To se je v resnici 
zgodilo po dobrih treh letih. 

li številni učenci, dijaki in tudi starejši. Rokodelski center 
DUO Veržej počasi postaja obve-
zna točka ogleda šolskih skupin, ki 
se mudijo v Pomurju. Verjetno tudi 
zato, ker imajo obiskovalci možnost 
se srečati z naravnimi materiali in 
predvsem z njimi ustvarjati. Še zda-
leč pa naša ponudba ni namenjena 
samo turistom in šolskim skupi-
nam, pač pa se v naše delavnice 
lahko vključite tudi domačini, le po-
gum je treba zbrati in si v naši delav-
nici izdelati kaj lepega. Spremljajte 
našo spletno stran www.marianum.
si ali FB stran Center DUO Veržej, 
kjer objavljamo vse naše aktivnosti.

Poletna razstava »Pustite nam 
ta svet«, mozaiki Maje Pohar

Čez poletje v Puščenjakovi 
dvorani rokodelskega centra lahko 
občudujete majhne kamenčke, ki 
skupaj tvorijo velike izdelke. Pri-
morka Maja Pohar namreč gostuje 
z razstavo svojih mozaikov, ki so 
nastali izpod njenih rok. O mozai-
ku je sama zapisala takole:

»Mozaik ljubi melodijo, ki jo 
pričara s svojimi enakomernimi 
udarci kladiva. Ko delaš mozaik, 
poješ hvalnico delu rok in praoče-
tom, ki so to starodavno umetnost 
ohranjali vse do današnjega ne-
mirnega in neučakanega, velikok-
rat površnega sveta.«

Vabljeni, da si njen popoln svet 
ogledate na razstavi vse do 31. 8. 
2016. Redni delovni čas Rokodelske-
ga centra DUO Veržej se v juliju in 
avgustu podaljša, in sicer vas priča-

kujemo od ponedeljka do sobote, vsak dan od 9.-17. ure. 
Ivan Kuhar

Dere sen jas mali bija,
te je lüšno blo,
kolca sen po hiš potaka,
varval mačkico …

Vse foto Arhiv ZMV Veržej
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27. SREČANJE KRVODAJALCEV 
SLOVENIJE

V soboto, 11. junija 2016, smo člani KORK Veržej s 
pomočjo RKS OZ Ljutomer in Občine Veržej orga-

nizirali tradicionalno 27. srečanje krvodajalcev Slovenije. 
Prireditev se je odvijala na nogometnem igrišču ŠD NK 
Veržej. Obiskali so nas krvodajalci iz vse Slovenije, pred-
stavniki RK Čakovec iz Hrvaške ter predstavniki RK Bad 
Radkersburg iz Avstrije. Zbralo se nas je okrog šeststo. 
Pripravili smo jim prleško malico in kosilo ter pester kul-
turni program, podelili pa tudi lepe nagrade. 

Krvodajalce sta pozdravila predsednica RKS OZ Ljut-
omer Silva Duh in župan občine Veržej Slavko Petovar 
ter jim izrekla prisrčno dobrodošlico.

Letos na srečanju ni bilo predstavnikov države, slav-
nostni govornik pa je bil direktor Zavoda za transfuzijsko 
medicino Ljubljana, dr. Danijel Starman.

Krvodajalce so pozdravili tudi: zakonita zastopnica in 
podpredsednica Rdečega križa Slovenije, ga. Irena Neče-
mer, gost iz Avstrije ter gost iz Hrvaške.

Na prireditvi sta pri programu sodelovala mladi har-
monikaš Ambrož Prašiček in Marko Rus oba iz Verže-
ja. Za nekaj humorja je poskrbel domačin Janez Ferenc, 
za glasbo in ples pa glasbena skupina Upanje. Srečanje 
krvodajalcev so nam popestrili tudi mladi pevci OŠ Fran-
ceta Bevka iz Tolmina.

Vsem, ki so sodelovali pri pripravah in na prireditvi 
srečanja krvodajalcev se lepo zahvaljujem. Zahvala gre 
Občini Veržej, RKS OZ Ljutomer, ŠD NK Veržej, harmo-
nikašu Ambrožu, pevcu Marku, humoristu Janezu, mla-
dim pevcem iz Tolmina ter sponzorjem in donatorjem.

Zahvaljujem pa se tudi pridnim domačinom, ki vsako 
leto požrtvovalno sodelujejo in pomagajo, brez vaše po-
moči srečanje ne bi uspelo. Upam, da se zopet srečamo 
tudi prihodnje leto na 28. tradicionalnem srečanju krvo-
dajalcev Slovenije v Veržeju.

Anton Režonja, predsednik KORK Veržej

vrtec in Vzgojni center Veržej, pri čemer je bilo računati, da 
bo možno sobivanje in omogočanje nadaljevanja izobraže-
vanja za šoloobvezne otroke. V začetku leta 1992 se je tako 
salezijanski objekt Marijanišča v Veržeju – sicer še v po-
stopku denacionalizacije – začel polniti z begunci vseh sta-
rosti, obeh spolov in različnih veroizpovedi. Septembra leta 
1992 jih je obiskal takratni vrhovni salezijanski predstojnik 
v Rimu, g. Egidij Viganó. Večino časa nastanitve beguncev 
v Veržeju je bilo število le-teh med 170 do 220 oseb, včasih 
tudi kaka več. Prehodni zbirni begunski center je deloval v 
okviru Civilne zaščite Občine Ljutomer. Vodil ga je sedanji 
poslanec Državnega zbora Republike Slovenije iz vrst DE-
SUS-a, g. Franc Jurša. Večina delavcev, ki so za begunce skr-
beli, je bila zaposlenih preko javnih del Občine Ljutomer. 

Katoliški del beguncev se je hitro vključil v župnijsko 
dogajanje, starejši zlasti z vsakodnevnim obiskom svete 
maše, otrokom in mladostnikom pa smo omogočili pose-
ben verouk in pripravo na zakramente. Vsem, ne glede na 
veroizpoved, smo jim dali možnost, da so se proti plačilu 
pridružili gradnji novega pastoralnega centra, pa tudi sicer 
smo jim omogočali znotraj župnije, da so našli priložno-
stno zaposlitev pri domačinih, zlasti kot pomoč na polju in 
v vinogradu. V sodelovanju s takrat še delujočimi skavti iz 
Veržeja in v sodelovanju s Civilno zaščito Občine Ljutomer 
smo za begunske otroke izvedli enotedenski tabor v vadbe-
nem centru v Branoslavcih. 

Šoloobvezni otroci so imeli nekaj časa posebno organi-
zirano izobraževanje znotraj Osnovne šole Veržej, pozneje 
– zlasti zaradi zmanjšanega števila učencev – pa so se vklju-
čili v redne razrede. V šolskem letu 1992/1993 je obiskovalo 
šolo 40 učencev, v šolskem letu 1993/1994 41 učencev, v šol-
skem letu 1994/1995 pa 62 učencev (prim. Šmid G. in Štru-
mbl Ž.: Otroci iz Bosne in Hercegovine v begunskih šolah 
v Republiki Sloveniji, Arhivi 27 (2004), št. 2, str. 247-258). 

V svojo pozornostjo je begunce spremljala župnijska 
Karitas župnije Veržej, v tem času pa se je še posebej raz-
širilo sodelovanje med župnijo Veržej in župnijo Erlangen 
Büchenbach, zlasti njihovo dobrodelno ustanovo Kolpin-
gwerk. Kolpingova družina je bila v tistem času ustanovlje-
na tudi v Veržeju. Preko Kolpingove ustanove iz Erlangena 
smo prejeli nekaj kamionov humanitarne pomoči za osebe 
v centru in za tiste begunce, ki so bili nastanjeni pri zaseb-
nikih ali sorodnikih. 

Z umiritvijo vojnih razmer na območju Bosne in Her-
cegovine, pa tudi ob široki akciji mednarodne humanitar-
ne pomoči, se je begunski zbirni center po nekaj letih začel 
prazniti. Spomladi leta 1998 sta v njem bivala samo dva sta-
rejša begunca, ki sta v tem obdobju prevzela skrb za objekt, 
jeseni tega leta pa so se v Marijanišče – prvič po vojni – zo-
pet naselila salezijanca duhovnika Martin Maroša in Franc 
Maršič in začela s ponovnih zagonom salezijanskega dela v 
tej ustanovi. Begunski zbirni center v salezijanski ustanovi 
v Veržeju je torej deloval od leta 1992 do leta 1998. 

Ljubljana – Kodeljevo, 17. 05. 2016
Zapisal dr. Franc Maršič, sdb Fo
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DAN ODPRTIH VRAT ČEBELARSKEGA 
DRUŠTVA VERŽEJ

Člani čebelarskega društva Veržej smo v okviru 17. ob-
činskega praznika občine Veržej v petek, 10. junija na 

domačiji predsednika Čebelarskega društva Veržej Alojza 
Novaka pripravili dan odprtih vrat, predvsem z namenom, 
da bi obiskovalci spoznali pomen čebelarjenja in kaj vse 
pridne čebele nudijo človeku.

Na dan odprtih vrat si je čebelarsko opremo, čebelnjak, 
točila in razno čebelarsko literaturo ogledalo veliko število 
obiskovalcev. Prišlo je tudi veliko čebelarjev iz drugih dru-
štev Prlekije in Prekmurja.

Obiskovalci so lahko videli staro, že zgodovinsko, a lepo 
ohranjeno čebelarsko opremo, stekleni čebelarski panj, pri-
kazali so, kako izdelujejo čebelarski okvir za satnico, ki se 
potem vstavi v panj. Rdeča nit dneva odprtih vrat je bila, da 
bi obiskovalci spoznali, kako se dela pri čebelah, da bi ljudje 
še bolj zaupali v slovenski med in imeli več zaupanja pri 
nakupu čebeljih pridelkov in izdelkov.

V društvo nas deluje 13 aktivnih čebelarjev, ki se med 
sabo zelo dobro razumemo, starejši in bolj izkušeni čebe-
larji pa z veseljem pomagajo z nasveti nam mlajšim članom.

Petra Seršen

NAJPREJ SMO NAREDILI PLAN DELA

V mesecu februarju je občni zbor Društva upokojencev 
Veržej izvolil novo vodstvo. Morali smo se lotiti ažu-

riranja društvenega statuta, potem pa takoj stekla akcija in 
to čistilna akcija v Veržeju in Bunčanih. Izvedli smo prvi 
dogodek Kluba 65+: g. Branko Petovar, direktor Centra za 
socialno delo Ljutomer nam je podal informacije o pravi-
cah iz javnih sredstev in oblikah pomoči za starejše. Nato 
smo izvedli srečanje z dr. Božidarjem Voljčem, kjer smo se 
pogovarjali o preventivi padcev med starejšimi občani, iz-
vedli smo testiranje na tveganje za padce in sklop vaj. Or-
ganizirali smo tudi pohod: 5 km smo hodili, na koncu pa se 
poveselili. Tudi na izlet smo se podali in si ogledali lepote in 
zanimivosti Polzele in okolice. Sekcija pikado, tako moški 
kot ženske, so se udeležili najprej Regijskega tekmovanja v 
pikadu, nato pa še mednarodnega, kjer so dosegli zavidljive 
rezultate. Sekcija ročna dela je pripravila razstavo v Centru 
DUO. Že sam obisk na otvoritvi je presenetil. Vsem čla-
nicam in članom sekcij za doseženo iskreno čestitamo. Na 
drugem dogodku Kluba 65+ so nam dr. Suzana Makoter in 
njeni sodelavci ponudili informacije o pravicah in oblikah 
pomoči za starejše. Na krajšem oddihu v Termah Dobrna 
smo se naužili svežega zraka, razgibali utrujene kosti in se 
prijetno družili. Računamo na sodelovanje vseh članov in 
napovedujemo živahno drugo polovico leta.

Jelica Jerebic

KRESOVANJE 2016

Na predvečer 1. maja so že od nekdaj po vaseh in mestih 
zagoreli kresovi v čast prazniku dela. In tako je bilo 

tudi v Veržeju. Včasih je na ta dan zagorel kres na mestu 
nekdanjega bajerja, potem nekajkrat pri nogometnem igri-
šču, nato pa v Veržeju nekaj časa ni bilo pravega kresovanja.

To dejstvo je motiviralo PGD Veržej, da smo se odločili 
in ponovno začeli obujati ta star običaj. Kres pripravljamo 
sedaj že kar nekaj let in tudi letos smo ga s ponosom prip-
ravljali. Tako smo se v soboto, 30. aprila,  skupaj z našimi 
najmlajšimi, zbrali pri gasilskem domu, kjer smo jim prip-
ravili bakle. Po prižigu bakel smo se organizirano v povorki, 
na čelu katere je bil mlad harmonikar, odpravili proti mestu 
kresovanja. Ves čas smo pazili na varnost najmlajših, med 
samo povorko pa se nam je pridružilo tudi nekaj ljudi, kar 
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DRŽAVNO GASILSKO TEKMOVANJE

V soboto in nedeljo, 11. in 12. 6., je v Kopru potekalo dr-
žavno gasilsko tekmovanje,  na katerem so sodelovale 

najboljše ekipe iz posameznih regij, v vseh starostnih kate-
gorij, od pionirjev, do starejših gasilcev. V nedeljo so na mla-
dinskem tekmovanju sodelovali tudi pionirji iz PGD Veržej.  
V nedeljo zjutraj ob šesti uri smo se z avtobusom odpravili 
proti Kopru. Po poti smo opravili dva krajša postanka,  tako 
da smo prispeli v Koper nekaj pred 11. uro. Pionirji so se 
preoblekli v gasilske uniforme in se odpravili proti tekmo-
valnemu prostoru. Najprej smo si skupaj ogledali vaje neka-
terih drugih enot, ki so nastopale pred našo ekipo.  Nato je 
prišel čas za naš nastop. Pionirji so imeli eno izmed glasnej-
ših podpor med vsem, saj smo vsi močno navijali zanje. Res 
je,  da se jim ena od nalog ni najbolje izšla, vendar so vseeno 
upravičili nastop na tekmovanju  in presegli naša pričako-
vanja,  za kar jim v imenu društva iskreno čestitam. 

Naš rezultat ni prišel sam po sebi, ampak je plod dolgo-
letnega dela in rezultat velikega števila vaj in izjemne volje, 
zaupanja vase, v  mentorje, v vodstvo društva in predvsem 
odrekanja prostemu času. Zato še enkrat iskrene čestitke 

SPUST PO REKI MURI

V nedeljo,  5. junija 2016,  se je nekaj  članov PGD Veržej 
spustilo s čolnom po reki Muri . Okrog devete ure so se 

dobili pri gasilskem domu Veržej, kjer so počakali predse-
dnika GZ Ljutomer Andreja Rusa, ki je pripeljal čoln. Nato so 
se skupaj odpravili proti Gornji Radgoni, kjer so se pripravili 
na nepozabno dogodivščino. Počasi so se spuščali s tokom 
deroče reke proti Veržeju in obenem občudovali dogajanje 
na levem in desnem bregu reke. Po poti so si izmenjali mar-
sikatero zanimivost iz gasilskih vrst in iz dogajanja okrog 
reke Mure, predvsem o tem, da naj bi se tu gradile elektrarne.  
Dogodek je bil nepozaben za vse udeležence, še posebej za 
naše najmlajše, saj je bil za marsikaterega prvi tovrstni spust 
po naši reki. Na koncu čestitke vsem, ki ste se spustili po 
reki, predsedniku GZ Ljutomer pa zahvala za čoln v upanju, 
da se naslednjega spusta udeleži še več članov in članic. 

Mihael Kolbl, predsednik PGD Veržej

še nas posebej veseli, saj je prireditev namenjena vsem. Po 
prihodu na mesto kresovanja, so se najmlajši razvrstili oko-
li pripravljenega vejevja in na povelje poveljnika društva 
prižgali kres. Ta dogodek bo marsikateremu najmlajšemu 
ostal še dolgo v lepem spominu. Nato je sledilo druženje 
do poznih ur, kljub bolj hladnemu vremenu, ob gorečem 
kresu, s pristno domačo malico.

Upamo, da bomo naslednje leto pripravili še večji kres, 
katerega se bo udeležilo še večje število občanov. 

Mihael Kolbl, predsednik PGD Veržej

GASILSKA VAJA ČLANIC PGD VERŽEJ

Junijskega poletnega večera, je ob 20:15, na Trgu Slavka 
Osterca, v kuhinji stanovanja zagorela napa. Posredovali 

so gasilci PGD Veržej, ki so požar pogasili, prezračili pro-
store ter jih pregledali.

Na srečo je bila to samo vaja!
V PGD Veržej smo izvedli gasilsko vajo, na kateri so 

prvič sodelovale tudi naše gasilke, ki so se prvič preizkusile 
z delom z dihalnimi aparati. Vsi vključeni smo bili mnenja, 
da je bila vaja zelo koristna. Sledil je tudi kratki „gasilski 
krst“ za gasilke, ki so na vaji sodelovale prvič.

Vsem udeleženkam še enkrat čestitamo za pogum, os-
talim članicam pa želimo, da se jim pridružijo na naslednji 
vaji.             Mihael Kolbl, predsednik PGD Veržej
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PESTER MAJ  
ZA MOŠKO VOKALNO SKUPINO

Za pevce Moške vokalne skupine je bil mesec maj najbolj 
pester v letu, saj ni bilo tedna, v katerem se za nas ne bi 

zvrstil kakšen nastop.
Na povabilo KD Cven in njihovega okteta smo 30. apri-

la zvečer zapeli na 2. Večeru slovenskih podoknic in napi-
tnic. Poleg pesmi posameznih skupin in zborov na odru, ter 
skupne »Vinske« ob zaključku programskega dela, so te še 
glasneje odmevale dolgo v noč ob veselem druženju, ki so 
ga gostitelji pripravili po nastopu. 

Da pesmi s takšno in podobno vsebino v našem reperto-
arju resnično ne manjka, smo že čez dober teden, natančne-
je, 7. maja zvečer, dokazali na svojem letnem koncertu. Tega 
smo si letos zamislili nekoliko drugače; želeli smo prikaza-
li »Vasovanje«, takšno ta pravo, pristno, kot ga izvedemo 
v poletnih mesecih po krajih naše občine. Zato se je naš 
koncert pričel v zatemnjeni dvorani, pevci pa smo zapeli 
začetni pesmi izven nje in smo se šele nato približali odru, 
na katerem se je nadaljeval programski del. Vanj smo vklju-
čili pevke ljudskih pesmi Soside iz KD Anton Krempl Mala 
Nedelja, ki so poleg petja prikazale še nekaj starih kmečkih 
večernih opravil, in Kvartet Jeruzalem. 

14. maja smo se pevci udeležili 39. Festivala odraslih 
zborov in malih pevskih skupin, ki je potekalo na odru 
ljutomerskega doma kulture. Predstavili smo se s koroško 
ljudsko Dečle, to mi povej, za katero je harmonije zapisal O. 
Dev, umetno dr. G. Ipavca O Mraku in prleško Honga paj, 
za katero je besedilo napisal M. Kočar, uglasbil pa jo je E. 
Glavnik. Najbolj smo poslušalce navdušili s slednjo, verje-
tno zaradi domačega prleškega jezika. Posebej smo ponosni 
na pohvalo avtorja besedila, ki se je odzval našemu pova-
bilu. Petje je tokrat ocenjevala strokovna spremljevalka ga. 
Alenka Korpar, ki je bila z našim nastopom zadovoljna.

Že čez dva dni, 16. maja, smo na povabilo pevk ljudskih 
pesmi Sosid iz KD Anton Krempl Mala Nedelja, zapeli na 
njihovem majskem koncertu Cela narava veselo spet vstaja, 
v vaški kapeli v Sitarovcih – Precetincih. Na večeru, ki je bil 
namenjen petju šmarničnih pesmi, smo zapeli 5 Marijinih. 

Mesec maj smo zaokrožili s petjem himne na osrednji 
slovesnosti ob 17. Občinskem prazniku občine Veržej, 28. 
5., pevsko sezono pa bomo zaključili s prepevanjem podok-
nic v krajih domače občine, v naslednjih dneh, ob prvem 
mraku.              Tatjana Rozmarič - Poštrak

OBČNI ZBOR KD »SLAVKO OSTERC« VERŽEJ

V soboto, 12. marca 2016, je v gasilskem domu v Veržeju 
potekal letni občni zbor Kulturnega društva »Slavko 

Osterc« Veržej.
Po uvodnem pozdravu, izvolitvi delovnega predsedstva, 

so sledila poročila blagajničarke, nadzornega odbora in 
predsednice, ki je povzela dogodke, dejavnosti in priredi-
tve, ki jih je kulturno društvo izvedlo v letu 2015: V mesecu 
februarju je bil na pobudo Folklorne skupine »Maribor« iz 
Buenos Airesa izveden koncert z naslovom Argentina, moj 
drugi dom, v mesecu maju je dolgoletni član in nekdanji 
predsednik kulturnega društva g. Janez Ferenc s strani Ob-
čine Veržej prejel plaketo Občine Veržej, v mesecu juniju 
je župan g. Slavko Petovar sprejel mlade uspešne glasbeni-
ke naše občine, v mesecu septembru so sekcije kulturnega 
društva sodelovale na že tradicionalnem Miholovem sej-
mu, meseca decembra pa je kulturno društvo izdalo knjigo 
Janeza Ferenca Oglote o Veržencih in pripravilo prireditev 
z istoimenskim naslovom. V letu 2015 je društvo vzposta-
vilo tudi svojo spletno stran. Sledila so izčrpna poročila po-
sameznih skupin društva. V letu 2015 so posamezne skupi-
ne pripravile veliko krajših nastopov na prireditvah, ki so 
potekale v občini Veržej in izven nje, sodelovale pa so tudi 
z drugimi društvi in organizacijami in se udeležile obmo-
čnih, regijskih in državnih srečanj v organizaciji JSKD ter 
pripravile samostojne prireditve oz. koncerte. Vseh nasto-
pov skupin v občini Veržej je bilo v letu 2015 več kot 30, iz-
ven domačega okolja pa več kot 20. Moška vokalna skupina 
in Folklorna skupina Leščeček sta pripravili tudi samostoj-
ne koncerte, izpostaviti pa je potrebno tudi zlati priznanji, 
in sicer Folklorne skupine Leščeček in Vokalne skupine 
Leščeček na državnem srečanju. Prav tako je sekcija Lešče-
ček v letu 2015 izdala zbornik »Naših prvih deset«. Po vse-
binsko obsežnih poročilih, ki dokazujejo bogato udejstvo-
vanje članov kulturnega društva, je sledila razrešitev članov 
organov društva za mandatno obdobje 2012 – 2016 in izvo-
litev novih članov v organe društva za obdobje 2016 – 2020, 
predstavitev programa dela in finančnega načrta za leto 
2016 ter beseda gostov. Kot se za kulturnike spodobi, pa je 
letni občni zbor s svojim igranjem na diatonični harmoniki 
popestril zelo nadarjen glasbenik naše občine Ambrož Pra-
šiček. V kulturnem društvu »Slavko Osterc« je bilo v letu 
2015 v 6 skupinah aktivnih več kot 90 članov, kljub temu pa 
v svoje kroge vabimo tudi nove člane, ki si želite aktivnega 
in koristnega preživljanja prostega časa.

Ksenija Seršen, predsednica KD »Slavko Osterc« Veržej 

tekmovalcem, mentorju in vodstvu društva, ki so vložili 
ogromno časa in dela v to ekipo, v katero popolnoma za-
upamo in smo prepričani,  da s takšnim pristopom k delu 
to ni njihov zadnji uspeh. Vsem še enkrat iskrene čestitke z 
upanjem,  da bo drugič še boljše.

Mihael Kolbl, predsednik PGD Veržej 
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občino in društvo nasploh. Folklorna skupina Leščeček je 
bila uvrščena tudi na regijsko srečanje, ki je potekalo 4. 6. 
2016, v murskosoboškem Kino Parku. Tudi tam so s svojim 
plesom in petjem prepričali strokovno žirijo, ki jih je uvrsti-
la na za njih že šesto zaporedno državno srečanje odraslih 
folklornih skupin, ki bo potekalo 22. 10. 2016, v Domu II. 
slovenskega tabora, v Žalcu.                     Vanesa Kolbl

KONCERT »MIDVA«

V soboto, 19. 3. 2016, so pevci vokalne skupine Lešče-
ček, ki deluje pod strokovnim vodstvom Mateje Žalik 

Rus, pripravili že 3. samostojni koncert z naslovom »MID-
VA«. V ospredje so postavili ljubezen in življenje v dvoje. 
Tako so gledalci skozi pesmi nastopajočih in napovedi imeli 
priložnost doživeti sleherno občutje ljubezni. Od začetne 
zaljubljenosti, metuljčkov v trebuhu, pa vse do humornih 
pripetljajev v zakonu, kakor tudi nesrečno ljubezen. Kaj se 
zgodi, ko se fant odloči pripeljati dekle domov, ko se mož 
odloči ponagajati ženi, ko se fant in dekle zaljubita na prvi 
pogled in zakaj je moral fant v vojsko, za sabo pa pustil dek-
le, ki ga doma čaka. 

Vse to in še več je občinstvo skozi ubrano petje vokalne 
Leščeček imelo priložnost slišati.

Program so popestrili tudi gostje: ljudski pevci Zarja 
iz Račne na Dolenjskem s pevskim repertoarjem, Marko 
banda iz Beltinec s pristno prekmursko ljudsko glasbo ter 
otroci vrtca Veržej, ki so na prisrčen način zapeli tri otroške 
pesmice.

Vokalna skupina Leščeček je na koncertu premierno 
predstavila tudi nov videospot prleške ljudske pesmi »O jaz, 
bogi kmet«.                  Vanesa Kolbl

OBMOČNO IN REGIJSKO SREČANJE 
ODRASLIH FOLKLORNIH SKUPIN

Javni sklad za kulturne dejavnosti izpostave Ljutomer je v 
soboto, 23. aprila s pomočjo KD Cven pripravil območ-

no revijo odraslih folklornih skupin, občin Ljutomer, Kri-
ževci in Veržej. Na odru ljutomerskega doma kulture smo 
se predstavili tudi Leščečki ter starejša folklorna skupina, 
oboji KD Slavko Osterc Veržej. Starejša folklorna skupina 
se je predstavila z VZHODNOŠTAJERSKIMI PLESI, pod 
vodstvom Mateje Žalik Rus. Leščečki pa so prikazali, kako 
je bilo KO SO ŽENSKE TRLE LAN. Splet je nastal pod tak-
tirko umetniškega vodje Marka Rusa. Obe sekciji sta do-
segli regijski nivo, kar je svojevrsten dosežek za našo malo 

ČLANICE IN ČLANI VERŽEJSKEGA 
TURISTIČNEGA DRUŠTVA AKTIVNI NA 
VSEH PODROČJIH

Člani Turističnega društva Veržej smo 19. 3. 2016 izvo-
lili novo vodstvo, kjer je vodenje društva prevezel De-

jan Borko. Na občnem zboru smo si za prihodnost zastavili 
aktivnosti, ki bodo opravičila naše poslanstvo. Občina Ver-
žej že od nekdaj veliko stavi na razvoj turizma na območju 
naše občine, zato je prav, da ima močna in zagnana turistič-
na društva, ki bodo usmerjena v prihodnost. Eno takšnih 
bo v prihodnje tudi TD Veržej.

Ker se zavedamo, kako pomembno je članstvo za nor-
malno in uspešno delovanje društva, smo v mesecu aprilu 
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ZAKLJUČEK ŠMARNIC V BUNČANIH

Takšen kakor sveti raj, je Marijin mesec maj. Zato nas je 
celi mesec naša kapela, sredi vasi Bunčani, privabljala k 

šmarničnim pobožnostim in svetim mašam.
Zaključek šmarnic s sveto mašo za vse pokojne vaščane, 

smo imeli v ponedeljek,
30. maja 2016. Vsakodnevno obiskovanje šmarnic je 

bilo za vsakega izmed nas nekaj posebnega in doživetega. 
Utrdili smo si vezi med generacijami; z mladimi in manj 
mladimi, pa vendar bogatimi po srcu.

Naše molitve pri šmarnicah so bile nekaj bogatega za 
dušo in telo, za kar velja zahvala Marici Legen in Treziki 
Štumpf, Lidiji Jelen ter Treziki Štrakl, ki so jo nadomeščale 
med njeno odsotnostjo.

Ponosni smo tudi na naše mlade fante in dekleta, ki z 
velikim veseljem prevzamejo obvezo za šmarnično branje 
in branje litanij. Vsakodnevne dogodke šmarnične zgodbe 
je prebirala Romina Erjavec, litanije pa z zavzetostjo vsi, ki 
so obiskovali šmarnice.

Zataknilo se je le malce pri našem zborovskem petju. 
Kljub veliki skrbi Lidije Jelen, ki nam je preskrbela nove pe-
smarice, nam je zmanjkal kakšen ton. 

Zahvala gre tudi gospodu župniku Jožetu Brečku za da-
ritev svete maše in vzpodbude pri našem petju ter gospodu 
Petru Pučniku, direktorju Zavoda Marianum, glasbenemu 
pedagogu in velikemu virtuozu, ki je sveto maši popestril s 
kitaristi.

Pogostitev ob zaključku šmarnic je bila pri Župojnovih, 
kjer smo ob spremljavi harmonike gospoda Petra Pučnika 
peli mladi in starejši. Pesem je odmevala v veržejsko in kri-
ževsko faro. Ugotovili smo, da spremljava s harmoniko naše 
petje dvigne na višji nivo.

Pridne gospodinje so obogatile naš zaključek s slastnimi 
dobrotami, Trezika Štrakl pa je v kuhinji Masterchef spekla 
slastne pice in izvrstne šamrole.

V naši kapeli, vaški mlekarni, športnem igrišču in okrog 
cele vasi, so posebne energijske točke, kjer črpamo moč, na-
biramo energijo, se znamo veseliti, premagovati težave in 
stopiti skupaj. Ta svetel vzor naj bo popotnica tudi našim 
zanamcem.

v Bunčanih organizirali piknik za vse člane društva, ki pa 
po zagotovilih našega novega predsednika zagotovo ne bo 
zadnji. 

Kot vsako leto, smo tudi letos 1. maja ob postavitvi 
»mlaja«, prvomajskega drevesa, združili moči. Osnovo pos-
lanstvo turizma je tudi lepa okolica. Zato bomo člani Turi-
stičnega društva Veržej veliko pozornosti posvečali tudi na 
tem področju. Korak v tej smeri smo že storili, saj smo 25. 
5. 2016 organizirali posaditev rož v Veržeju in Bunčanih. V 
mesecu juniju smo sodelovali na prireditvi BioBlitz s peko 
rib in organizirali kolesarjenje na Cven ter se tam srečali s 
člani tamkajšnega turističnega društva na njigovem »Grün-
tu«.

V prihodnosti imamo usmerjene cilje v ureditev prosto-
rov, ki so v lasti turističnega društva in nam bodo služila za 
naše sestanke in ostale dogodke. Meseca septembra name-
ravamo organizirali prireditev »Ribe in žganci«, decembra 
pa bomo organizirali postavitev adventnega venca ter jeslic 
in drugih rednih turističnih aktivnostih.

Vodstvo TD Veržej se zaveda, kako pomembno je dobro 
zaledje članic in članov, ki konec koncev naredijo društvo 
aktivno in uspešno. Zato vabimo vse zainteresirane, da se 
nam podružijo.                Marijana Kodba
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Z RUMENIM CLIOM DO 1. MESTA

Občan Občine Veržej, Erik Stranjšak je v avstrijskem 
Weinbergtouru na srečanju styling show Renaultovih 

vozil osvojil 1. mesto v kategoriji Clio IV.
V mesecu maju, natančneje v soboto, 28. 5. 2016 je v 

Avstriji potekalo srečanje Renaultovih vozil. Erik Stranjšak 
se srečanja s svojim rumenim Renault Clio IV udeležuje že 
drugič zapored. Tako je preteklo leto osvojil drugo mesto, 
letos pa je z nekaj vloženega truda več v svojega rumenega 
jeklenega konjička, pometel s konkurenco v njegovi kate-
goriji.

Kot pravi Erik Stranjšak, se je pred dvema letoma odlo-
čil, da se pridruži ekipi Avto kluba Street race team Murska 
Sobota. Avto klub S.R.T. Murska Sobota je ljubiteljski avto 
klub, ki združuje ljubitelje hitrih in predelanih avtomobi-
lov. Večkrat na leto organizirajo različne mednarodne avto 
moto prireditve, kot so tuning in styling showi, avto slalom 
dirke in dirke v pospeševanju, kot je tradicionalni Drage 
race v Murski Soboti. Sami se kot ekipa udeležujejo podob-
nih prireditev po Sloveniji in tujini, kjer dosegajo odlične 
rezultate. Kot pravi občan Veržeja, je od odločitve, da se 
pridruži v avto klub, z ekipo postal dober prijatelj. Prav 
dobra ekipa in ljubezen do avtomobilizma je tisto gonilo, 
da se še naprej udejstvuje v tem športu. V prihodnje si želi 
rezultate izboljšati, predvsem pa doseči kakšen omembe 
vreden uspeh tudi v naši domovini Sloveniji.

Svoj rumeni Clio IV, tako Erik Stranjšak, bo v prihodnje 
še polepšal in izboljšal.              Dominik Štrakl

STRELSKO DRUŠTVO BANOVCI

Malo je znano, da imamo v Občini Veržej od leta 2013 
tudi strelsko društvo, ki deluje v Banovcih.

SD Banovci, katerega predsednik je Edvard Šterman, ak-
tivno deluje na področju športnega strelstva pod okriljem 
SZUS - SAAS, Strelske Zveze za uporabno streljanje Slovenije.

SD Banovci dosega dobre rezultate na področju špor-
tnega streljanja s puško MK-VK ter s pištolo VK. Dosegli so 
že več medalj in pokalov na državnih tekmovanjih. 

Letos je potekalo državno tekmovanje v več taktičnih 
disciplinah, s puško MK-VK in pištolo VK in član SD Ba-
novci Drago Novak si je pristreljal kar tri medalje ter pokal 
za absolutno tretje mesto. Posamezno si je Filip Špur, prav 
tako član SD Banovci, s puško MK in seštevkom 91 točk, 
pristreljal zlato medaljo.

Člani SD Banovci so kljub le nekajletnemu delovanju na 
tekmovanjih zelo uspešni.        Vito Šadl

ODBOJKA NA MIVKI

Marsikatera izmed mamic in zaposlenih žena, si v pros-
tem času najde nekaj časa zase in za svoje prijateljice. 

Nekatere to izkoriščamo še tako, da se ob vsem tem pošteno 
razmigamo, zabavamo in družimo. 

Tako se v jesenskem in zimskem času dobivamo v telo-
vadnici in uro ali dve igramo odbojko. Sodelujemo tudi na 
različnih turnirjih v Pomurju, ki so organizirani za rekrea-
cijske igralke odbojke. 

Ker pa vreme kar kliče po naravi in igranju zunaj, smo v 
soboto, 18. 6. 2016, organizirale interni turnir na mivki, ki 
je potekal na Starem trgu v Veržeju. Sodelovalo je 12 deklet, 
ki so se razdelile v 4 ekipe. Prav vse pa smo bile zmagoval-
ke, saj je najpomembnejše, da smo se zabavale, razmigale in 
sprostile na prijeten način.                Alenka Belec
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Izobraževalni in doživljajski dogodek

je potekal 10. in 11. junija 2016 v Veržeju

24 ur eksperimentalnih in ustvarjalnih delavnic, vode-
nih raziskovalnih sprehodov, terenskih popisov vrst, 

predavanj, dokumentarnih filmov, odprtih vrat, razstav, …
za vse generacije na edinstveni lokaciji ob reki Muri! 

Po vzoru v svetu že potekajočih akcij »BioBlitz« smo v 
mesecu juniju 2016 tokrat že drugič organizirali dogodek 
tudi v Sloveniji. Projekt katerega osnovna ideja in cilj sledi 
»BioBlitz« dogodkom, ki se v svetu že izvajajo, je potekal bo 
pod naslovom »BioBlitz - 24 ur z reko Muro«. Na doživljaj-
skem, izobraževalnem ter povezovalnem dogodku, smo z 
naravoslovci, naravovarstveniki, znanstveniki, domačini in 
prostovoljci različnih društev, v 24 urah spoznavali biotsko 
pestrost območja, pokrajino in utrip kraja ter vso njegovo 
naravno in kulturno bogastvo. 

Reka Mura je naša zadnja velika reka z dobro ohranjeno 
naravno rečno dinamiko. Vzdolž nje se je ohranila izjemna 
poplavna ravnica, na kateri se prepletajo reka z meandri in 
mrtvicami s kompleksi poplavnih gozdov. V njenem zaled-
ju so domačini ohranili značilno kmetijsko kulturno kraji-
no mokrotnih travnikov in mozaičnih polj ter vasi na robu 
poplavnih ravnic. Zaradi izjemnega naravovarstvenega 
in kulturno-zgodovinskega pomena območja je poplavna 
ravnica Mure predlagana za UNESCO Biosferno območje. 
V mednarodnem merilu, je predlagano biosferno obmo-
čje v Sloveniji del enega največjih ohranjenih aluvialnih 
kompleksov v Evropi, ki obsega območje predvidenega 
»čezmejnega Biosfernega območja Mura-Drava-Donava« 
(Transboundary Biosphere Reserve Mura-Drava-Danube). 

Tudi letos nam je gostoljubje ponudila Občina Veržej, ki 
je k sodelovanju na občinskem nivoju ponovno pritegnila 
Krajevno organizacijo Rdečega križa Veržej, Zavod Mari-
anum, Čebelarsko društvo Veržej, Osnovno šolo ter vrtec 
Veržej, Turistično društvo Veržej in Pomursko turistično 
zvezo. Na povabilo k sodelovanju se je odzvalo 39 društev 
in organizacij, tako ali drugače povezanih z varstvom na-
rave in kulturne dediščine in reko Muro, ki so bili priprav-
ljene sodelovati pri soustvarjanju programa. Finančno je 
projekt podprla Slovenska nacionalna komisija za Unesco, 
vendar za uspešno izvedbo projekta njihova podpora žal ni 
zadoščala. K sodelovanju smo povabili tudi številne spon-
zorje, odzvalo se jih je 21. 

Pripravili smo pester 24-urni program delavnic, vode-
nih raziskovalnih sprehodov, terenskih popisov vrst, raz-
stav, predavanj in dokumentarnih filmov. Dan odprtih vrat 
sta pripravila Čebelarsko društvo Veržej in Cener DUO, 
Zavod Marianum, seveda pa ni manjkalo kulinaričnih dob-
rot Društva kmetic Križevci - Veržej, Term Banovci in Tu-
rističnega društva Veržej.

Ob dogodku je izšla tudi tematska (trojna) številka revije 
Proteus, ki je v celoti posvečena reki Muri. Za najmlajše obi-
skovalce smo izdali pobarvanko Pisana Mura. Razpisan je bil 
fotografski natečaj Ujemi trenutek ob Muri, katerega zmago-
valci so bili razglašeni in nagrajeni na samem dogodku. 

10. junija 2016 ob 9. uri zjutraj je pričelo teči 24 ur z reko 
Muro – bogat program z delavnicami, vodenimi raziskoval-
nimi sprehodi, terenskimi popisi vrst, predavanji, vodeni-
mi večernimi in nočnimi raziskovalnimi sprehodi ter nočjo 
dokumentarnega filma. Več kot 120 prostovoljcev iz 39 dru-
štev in organizacij je soustvarilo izjemen dan kot tudi noč 
ob reki Muri. Dogodek je podprlo 21 sponzorjev. Ob reki se 
je zbralo okrog 700 udeležencev – otrok iz vrtcev, šolarjev, 
dijakov, domačinov, … Za kulturni program so poskrbeli 
učenci OŠ Veržej in vrtca Veržej, osrednjega dogodka se je 
udeležila tudi Irena Majcen, ministrica za okolje in pros-
tor. Program in vsebine so vsakomur ponujale nekaj, kar je 
pomagalo pri spoznavanju in razumevanju izjemnosti reke 
Mure.

Cilje, ki smo si jih v BioBlitzu - 24 ur z reko Muro zas-
tavili
• doživetje – omogoča vsem udeležencem doživeti nara-

vo in znanost na zanimiv, doživet in aktiven način;
• lokalnost – omogočiti lokalnemu prebivalstvu, da spo-

zna rastlinske in živalske vrste, ki živijo v njihovi nepo-
sredni okolici, spoznajo biotsko pestrost domačega oko-
lja in pomen za njeno ohranjanje;

• znanost – združiti čim več strokovnjakov in znanstve-
nikov na istem mestu, ob istem času in pridobiti čim več 
osnovnih informacij o vrstah območja;

• radovednost – spodbuditi vedoželjnost pri obiskovalcih 
za spoznavanje dela strokovnjakov in prostovoljcev;

• raziskovanje – spodbuditi pri obiskovalcih željo po raz-
iskovanju biotske pestrosti;

• vključenost – vključevanje in sodelovanje širše javnosti 
pri znanstveno-raziskovalnem delu in prizadevanjih za 
ohranjanje biotske pestrosti;

• timsko delo – povezovanje strokovnjakov, znanstveni-
kov, prostovoljcev, lokalnega prebivalstva, otrok, učite-
ljev, staršev, medijev…v raziskovanju, skupnem druže-
nju in varstvu biotske pestrosti;

smo dosegli, kar pa nam ne bi uspelo brez izjemne podpore 
Občine Veržej in partnerjev kot tudi sponzorjev. Vsem se 
ob tej priložnosti iskreno zahvaljujemo!

Zavod RS za varstvo narave, OE Maribor
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Preverite poslovanje svojih poslovnih 
partnerjev v letu 2015

Dne 3. 5. 2016 smo na portalu AJPES javno objavili 
63.979 letnih poročil gospodarskih družb, 62.218 let-

nih poročil samostojnih podjetnikov in 22.953 letnih poro-
čil društev za poslovno leto 2015 (www.ajpes.si/jolp).

Na osnovi letnih poročil za leto 2015 smo gospodarskim 
subjektom pripisali tudi bonitetne ocene po modelu S.BON 
AJPES. Pozitivne trende pri poslovanju glede na preteklo 
leto smo zaznali v dejavnostih druge raznovrstne poslovne 
dejavnosti, poslovanje z nepremičninami in v informacijsko 
komunikacijskih dejavnostih. Izrazito negativne trende pa 
v rudarstvu, dejavnosti javne uprave in obrambe, obvezne 
socialne varnosti ter v oskrbi z vodo, ravnanju z odplakami 
in odpadki, saniranju okolja (www.ajpes.si/Bonitetne_sto-
ritve/S.BON_AJPES/Splosno ).

Tudi s podatki Poslovnega registra Slovenije do 
boljšega poslovanja

Ste vedeli, da lahko v Poslovnem registru Slovenije pre-
verite, ali ima poslovni subjekt odprte račune v tujini? Poleg 
vpogleda v različne registrske podatke lahko iščete tudi po 
osebah in ugotovite, ali je določena fizična/pravna oseba 
ustanovitelj, družbenik, zastopnik ali član organa nadzora 
v poslovnem subjektu in pri katerem subjektu nastopa v tej 
vlogi (www.ajpes.si/prs).

Kaj pa, če poslujete na tujih trgih?

Ko poslujete ali načrtujete poslovanje s tujimi podjetji, 
uporabite Evropski poslovni register. V sistemu EBR (Eu-
ropean Business Register) je poleg Slovenije vključenih še 
24 drugih evropskih članic, ki zagotavljajo podatke in do-
kumente nacionalnih registrskih organov. Nekatere člani-
ce omogočajo tudi iskanje po odgovornih osebah poslov-
nega subjekta (www.ajpes.si/Evropski_poslovni_register/
Splosno).

Poravnanje obveznosti je lahko tudi enostavno 
– vključite se v VEČSTRANSKI ePOBOT AJPES

AJPES s pobotanjem medsebojnih obveznosti poslov-
nim subjektom zagotavlja hiter, varen, preprost, učinkovit 
in poceni način poravnave medsebojnih obveznosti. 

V ePOBOTU lahko sodelujejo poslovni subjekti vpisani 
v Poslovni register Slovenije. 

Vrste pobota:
• obvezni pobot: v skladu s predpisi je poslovni subjekt 

dolžan prijaviti dospele neporavnane obveznosti v prvo 
krog pobota, ki sledi mesecu nastanka zamude; 

• prostovoljni pobot: lahko prijavite tudi
 •  nedospele neporavnane obveznosti,  

  če ste se z upnikom o tem dogovorili,
 •  dospele neporavnane obveznosti,  

  ki se niso pobotale v obveznem pobotu.

Pobot se izvede, če ima udeleženec pobota poleg nepo-
ravnanih obveznosti tudi neporavnane terjatve do drugih 
udeležencev pobota, ki jih ti prijavijo v pobot kot svojo ob-
veznost.

 

Vključitev v pobot je brezplačna, če želite sodelovati 
tudi v prostovoljnem pobotu, sklenete z AJPES pogodbo o 
sodelovanju. Nadomestilo za opravljeno storitev vam zara-
čunamo le, če je prišlo do pobotanja vaših obveznosti. 

Več o pogojih za vključitev v ePOBOT AJPES, urniku 
izvedbe in nadomestilih za opravljen pobot najdete na sple-
tnem portalu AJPES (www.ajpes.si).
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IZOBRAŽEVALNI UTRIP

OBISK ŠTUDENTOV BIOTEHNIŠKE 
FAKULTETE IZ LJUBLJANE NA EKOLOŠKI 
KMETIJI ROZMARIČ

Konec meseca maja smo dobili sporočilo, da so našo 
kmetijo uvrstili v program strokovne ekskurzije za štu-

dente agronomije Biotehniške fakultete iz Ljubljane. 
Profesorji omenjene fakultete, dr. Jure Čop, dr. Rok Mi-

helič in dr. Darja Kocjan Ačko, so za svoje študente organi-
zirali strokovno ekskurzijo pri predmetih Trajnostno kme-
tijstvo ter Travništvo in pridelovanje krme. Po programu 
terenskega pouka so najprej obiskali Kmetijsko gozdarski 
zavod Murska Sobota, nato je sledila predstavitev in ogled 
ekološko-poljedelske kmetije Rozmarič iz Veržeja.

Naša kmetija ima sicer že dolgoletno tradicijo kmeto-
vanja, a leta 2013 smo prešli na ekološki način kmetovanja. 
Leta 2015 nam je Kontrolna organizacija IKC Univerze Ma-
ribor že izdala prvi EKO certifikat.

Dne, 3. 6. 2016, ob 11.30 uri, se je avtobus nadobudnih 
študentk in študentov, z njihovimi profesorji, ustavil na 
dvorišču naše kmetije. Pod debelo senco mogočnega oreha 
na dvorišču, smo jim najprej predstavili našo ožjo, nato pa 
še širšo družino. Nato je sledila predstavitev same eko kme-
tije in dela na njej. 

Študentom sem predstavil tehnologijo ekološke pri-
delave, ki je drugačna od konvencionalne, saj ne uporab-
ljamo pesticidov za zatiranje plevelov. Vsled tega je dosti 

več strojnega in ročnega okopavanja posevkov. Pri ročnem 
okopavanju nam vedno priskočijo na pomoč člani naše 
»širše družine«, za kar smo jih neizmerno hvaležni.

Po uradnem strokovnem delu je sledil sproščen klepet s 
študenti in s profesorji. Udeleženci so bili navdušeni in hva-
ležni za napitek iz domačega bezgovega soka in za drobne 
sladke radosti iz domačih eko sestavin: ajdovi kupčki, rula-
da iz bučnih semen ter kvašeni rogljički s semeni. Medtem 
so si lahko ogledali ponudbo naše domače trgovine, kjer 
ponujamo svoje eko izdelke: bučno olje, hladno stiskano 
konopljino in sončnično olje, ajdovo moko in kašo ter la-
neno seme. 

Po skupinskem fotografiranju pa je sledil še ogled na nji-
vah. Ogledali smo si posevke buč, sončnic ter industrijske 
konoplje. Tako so obiskovalci dobili vpogled v ekološko ob-
delane njive. Med veržejskimi njivami smo se poslovili, saj 
jih je na poti nazaj proti Ljubljani čakala še predstavitev in 
ogled ekološko-živinorejske kmetije v okolici Lenarta. 

Zaradi večje prepoznavnosti ter predstavitve našega 
dela in naših izdelkov smo pripravili v soboto, 25. 6. 2016, 
DAN ODPRTIH VRAT. Hkrati smo ta dan uradno otvorili 
in predali v uporabo našo trgovino, kjer ponujamo svoje, 
prej naštete artikle, vse PRIDELANE Z VESELJEM.

Vljudno vas vabimo, da nas obiščete in doživite utrip 
življenja in dela na naši eko domačiji.

Mihec Rozmarič
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24 ur z reko Muro se je pričelo 
Foto M. Podgorelec

Raziskovalni spust po Muri 
Foto S. Veberič

Izobraževalni in doživljajski 
dogodek je potekal  

10. in 11. junija 2016.

Ustvarjalne delavnice
Foto M. Podgorelec

Osrednjega dogodka se je udeležila tudi Irena Majcen, Ministrica za okolje in prostor
Foto S. Jenčič

Učenci Osnovne šole Veržej so poskrbeli za 
bogat kulturni program

Foto S. Veberič

Zjutraj, še v dežju, so pričeli  
prihajati prvi obiskovalci 

Foto S. Veberič

Ob Muri se je prilegla tudi büraška južina
Foto L. Gregur

Predstavitvene stojnice  
društev in organizacij

Foto S. Veberič

Iskanje zlata v Muri
Foto S. Veberič

Čudovit kulturni program so pripravili 
učenci vrtca Veržej

Foto S. Jenčič

Eksperimentalne delavnice
Foto M. Podgorelec
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